
شهردار اردستان:

تاکسیرانیاردستانساماندهیمیشود

شهردار اردستان گفت: شهرداری اردستان قصد دارد در نقاط پرتردد و مورد 
نیاز شهر ایستگاه های تاکســی جدید را جانمایی کند تا خدمات این حوزه 
یکنواخت شود.معین مهدانیان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: با توجه به 
اینکه یکی از اصلی ترین مطالبه مردم شــهر اردستان وضعیت فرسودگی 
آسفالت معابر و خیابان های اصلی شهر بود، شهرداری اردستان در مرحله 
اول قرارداد آسفالت ریزی بیش از ۳ هزار مترمکعب را انجام داده و در حال 
انجام است.وی با بیان اینکه البته بخشی از این قرارداد و قیری که تحویل 
گرفتیم مختص بافت های فرسوده است که نقاط آن در دوره قبلی مدیریت 
شــهری مشــخص شــده و نمی توانیم مکان آن را تغییر دهیم، افزود: با 
برنامه ریزی انجام شده سعی می کنیم خیابان هایی که وضعیت آسفالت آنها 
فرسوده تر است ،آسفالت ریزی جدید انجام شود.شهردار اردستان با اشاره 
به اینکه نهضت آسفالت ریزی در اردستان شروع شده و این عملیات در چند 
مرحله تا پایان سال و به صورت اصولی انجام می شود، گفت: وضعیت خرابی 
و فرسودگی آسفالت معابر اصلی شهر و مطالبه ای که برای آسفالت وجود 
دارد با میزان قیرهای دریافتی همخوانی ندارد. مهدانیان درباره گلایه ساکنان 
کوچه های خاکی شهرک های اردستان، تصریح کرد: با توجه به محدودیت 
آسفالتی که وجود دارد تاکید داریم ســاخت و ساز خانه های شهرک های 
جدیدالاحداث باید تکمیل شــود تا سپس برای آســفالت کوچه ها اقدام 
صورت گیرد. البته آسفالت کوچه هایی که ساخت و سازهای آنها تکمیل شده 

است در دستور کار شهرداری قرار دارد.

وی خاطرنشــان کرد: وضعیت آسفالت در شــهرک های قدیمی و برخی 
کوچه های اردستان بسیار فرسوده است که گاهی مشاهده می شود بعضی 
نقاط بیش از ۴۰ سال از عمر آسفالت گذشــته است. طبیعتا این حجم از 
مطالبه ای که در بحث آسفالت شهر اردستان وجود دارد در کوتاه مدت برطرف 
نمی شود.شهردار اردســتان با بیان اینکه ارائه خدمات متوازن به محلات 
مختلف و برنامه ریزی برای دسترسی آسان شهروندان به خدمات شهری 
به طور ویژه در دستور کار شهرداری اردستان قرار دارد، یادآوری کرد: اعتقاد 
داریم همین مقدار خدمات آسفالت ریزی که در شهر اردستان انجام می شود 
باید برای ارائه خدمات متوازن با اولویت بندی بین نقاط مورد نیاز شهر تقسیم 
شود.مهدانیان با بیان اینکه یکی از اقداماتی که شهرداری با همکاری پلیس 
راهور در حال اجرای آن است نیاز سنجی علائم و تابلوهای ترافیکی و آدرس 
دهی مورد نیاز شهر است، گفت: همچنین اصلاح تقاطع و نقاط حادثه خیز از 

دیگر مواردی است که در حال انجام است.
وی درباره گلایه مردم درباره خدمات دهی تاکسی های شهر، تصریح کرد: 
شهرداری اردستان قصد دارد در نقاط پرتردد و مورد نیاز شهر ایستگاه های 
تاکسی جدید را جانمایی کند تا با همراهی رانندگان تاکسی بتوانیم خدمات 
حوزه تاکســیرانی را به صورت یکنواخت و در ســاعت های که بیشتر مورد 
نیاز است، انجام شود.شهردار اردستان خاطرنشــان کرد: اکنون وضعیت 
خدمات دهی تاکسیرانی اردستان مورد مطالبه مردم است و تلاش خواهیم 

کرد تا مشکلات این حوزه برطرف و ساماندهی شود.
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دادستان عمومی اردستان:

 مقصران سیل نهوج و خشک شدن زمین چمن اردستان
 معرفی می شوند

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان اردستان گفت: با پیگیری های انجام شده مقصران سیل نهوج 
و خشک شدن زمین چمن ورزشگاه ۱۷ شهریور اردستان به زودی معرفی خواهند شد.سید عباس 
بارودکو در حاشیه مراسم زنگ مهر و مقاومت در یکی از مدارس اردستان در گفت وگو با ایسنا اظهار 
کرد: یکی از ثمرات بزرگ دفاع مقدس، فرهنگ سازی است. در دفاع مقدس جوانان و رزمندگان با از 
خودگذشتی ها و ایثارگری، آیین و مرامی را بنیان نهادند که ایثار و شهادت به عنوان فرهنگی ارزشی 

و ارزشی فرهنگی همه جریان ها و مسائل دیگر را تحت الشعاع قرار داده است.
وی با اشاره به گلایه های مردمی در خصوص برخورد دســتگاه قضایی با مقصران سیل روستای نهوج 
اردستان، افزود: پس از وقوع حادثه و دریافت گزارش اولیه از دستگاه های مربوطه، با پیگیری های انجام 
شده برای مشــخص کردن مقصر و مقصران به کارشناسی رسمی دادگســتری ارجاع شد. در قرار اولیه 
کارشناسی سه اداره دولتی مقصر شناخته و با توجه به ابلاغ نظریه کارشناسی این ادارات به قرار کارشناسی 
اعتراض کردند.دادستان عمومی و انقلاب شهرستان اردستان گفت: در حال حاضر قرار کارشناس سه نفر 
صادر و پرونده در اختیار کارشناسان قرار گرفته است که به محض وصول نتیجه و صدور حکم محکومیت 
قطعی نتیجه اطلاع رسانی خواهد شــد.بادرودکو تصریح کرد: موضوع مقصران زمین چمن ۱۷ شهریور 
اردستان هم پیگیری شده و یک استعلام اولیه گرفته شده که جواب اداره ورزش و جوانان کامل نبود و 
برای تعیین علت دقیق خشک شدن چمن و یا تعیین مقصر یا مقصران به کارشناس رسمی دادگستری 
ارجاع شده و به محض وصول نظریه کارشــناس طبق مقررات اقدام و چنانچه در این خصوص فرد و یا 
اداره ای مقصر شناخته شود و عمل وی ناشی از ترک فعل باشد، اعلام جرم می شود.وی یکی از برنامه های 
این دادستانی را برخورد با فساد و قطع دست سوءاستفاده کنندگان از بیت المال عنوان کرد و خاطرنشان 
کرد: در مقابله با فساد با هیچ فرد یا گروهی مماشات نداشته و هر جا فسادی رخ دهد با شدت، قاطعانه 
و در چارچوب قانون برخورد می کنیم.دادستان عمومی و انقلاب شهرستان اردستان با اشاره به افزایش 
پرونده های کلاهبرداری اینترنتی و فضای مجازی، بیان کرد: با توجه به افزایش پرونده های کلاهبرداری 
رایانه ای و سنتی، همشهریان حتما از سایت های معتبر و مورد تایید که دارای لوگوی اعتماد الکترونیکی 
هستند کالا خریداری و چنانچه لازم باشد که از کانال های مجازی، کالا یا وسیله ای خریداری کنند، تا زمانی 

که کالا را تحویل نگرفته اند از پرداخت وجه خودداری کنند.
 

سرپرست فرمانداری شهرستان چادگان معرفی شد
»علی درویشی« به عنوان سرپرســت فرمانداری شهرســتان چادگان در غرب استان اصفهان معرفی 
شد.به گزارش ایرنا، اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل اســتانداری اصفهان، شامگاه شنبه اعلام 
کرد: سرپرست فرمانداری شهرستان چادگان در مراسمی با حضور معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری اصفهان معرفی و از فرماندار سابق این شهرستان قدردانی به عمل آمد.معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداری اصفهان در آیین تکریم و معارفه فرماندار شهرستان چادگان با گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس گفت: دولت از ظرفیت مردم و جوانان در مدیریت همه حوزه ها استفاده خواهد کرد و اقدام های 
بسیار خوبی طی چند سال این دولت انجام شده است.محمدرضا جان نثاری با اشاره به اینکه مردم ولی 
نعمت و صاحب نظام هستند، افزود: دولت خود را موظف به حل مشکلات مردم می داند و در این زمینه 
لحظه ای کار را معطل نخواهد گذاشت.وی خاطرنشان کرد: فرماندار جدید شهرستان چادگان ویژگی های 
فعال بودن و نشاط فرماندار قبل را به صورت مضاعف دارد که از وی نیز انتظار می رود با در نظر گرفتن رضایت 
خدای متعال امور را مدیریت کند و با تلاش بیش از پیش در توســعه این شهرستان کوشا باشد.در این 
مراسم علی درویشی به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان چادگان منصوب و از جواد شمسی پور، 
فرماندار سابق این شهرستان قدردانی شد.شهرستان چادگان با ۲ شهر و ۶۶ روستا و جمعیت ۳۲ هزار 

نفری در ۱۲۰ کیلومتری غرب اصفهان است.

معاون عمرانی فرماندار گلپایگان مطرح کرد:

نبود حمل و نقل عمومی برای معلولان در گلپایگان
معاون عمرانی فرماندار گلپایگان گفت: اکنون با آمار تصادفات شــاهد معلولیت هایی هستیم و 
مکاتبه ای برای درخواســت یک خودرو ون برای تردد معلولان از طریق بهزیســتی با فرمانداری 

انجام شود.
علیرضا فخری زاده، در جلسه مناسب سازی معابر و اماکن عمومی، اظهار کرد: مکاتبات لازم برای 
مناسب سازی جهت تردد آسان معلولان و سالمندان در ساختمان هایی که قرار است جدید احداث 
شود، انجام گیرد. کوتاهی از کسی پذیرفته نیست و قانون  باید انجام شود، اگر دستگاه های نظارتی 

کوتاهی کنند راهکار برخورد قانونی وجود دارد و باید جوابگو باشند.
وی ادامه داد: ارزیابی های فنی باید انجام شود و در حد امکان ساختمان های موجود مناسب سازی 
شوند. اگر ساختمان اداری امکان مناسب ســازی جهت تردد معلولان و سالمندان را نداشت، با 
نصب تابلو اعلام شود که مدیر آن اداره و سازمان مکلف است خود نزد ارباب رجوع برود. وجود و یا 
عدم وجود اعتبار ریالی موضوع مهمی است، اما عزم جدی برای انجام کار هم لازم است و زیبنده 
نیست بعد از چند ماه هنوز مصوبه ای اجرا نشده باشــد.به گزارش ایسنا، معاون عمرانی فرماندار 
گلپایگان گفت: اکنون با آمار تصادفات شاهد معلولیت هایی هستیم و مکاتبه ای برای درخواست 
یک خودرو ون برای تردد معلولان از طریق بهزیستی با فرمانداری انجام شود. آن دستگاه خودرو 
ون که پیش از این در شهرستان فعال بود ظاهرا پرونده قضایی دارد، بررسی شود اگر آن ون وجود 
دارد، الان کجاســت. همچنین مناسب ســازی ادارات و پارک ها و اماکن عمومی تا قبل از فصل 

سرما صورت گیرد.
همچنین مرتضی طبرزدی، مسئول حوزه پیشگیری از آسیب های اجتماعی بهزیستی شهرستان 
گلپایگان، خاطرنشان کرد: نامناسب بودن معابر برای تردد معلولان، جانبازان و سالمندان ممکن 
است مشکلات عدیده ای را برای این قشر به همراه داشته باشد و نتوانند به راحتی در جامعه تردد 
و استعدادهای خود را شکوفا کنند. باید با تعامل ادارات مشکلات این بخش را حل و تردد معلولان 
را تسهیل کنیم. حتی کوچک ترین مانع برای فردی که روی ویلچر نشسته بزرگ ترین مانع است. 

فارغ از بخشنامه ها و دستورالعمل ها رفع  مشکلات این حوزه را باید از صمیم قلب انجام دهیم.
وی با اشــاره به بازدید از ۶۴ دســتگاه اجرایی شهرستان برای مناسب ســازی تردد ویلچر ادامه 
داد: از شــهرداران و اعضای شــوراهای شــهر تشــکر می کنم که در ساخت وســازهای جدید به 
قوانین مناسب ســازی نگاه ویژه ای دارند، اما باید برای اماکن بهداشــتی، ورودی پارک ها و... 
مناسب سازی های لازم انجام شود. از بازدید سال گذشــته که از ادارات داشتیم تاکنون اقدامات 
شاخصی انجام نشده است. کمیته امداد و آموزش و پرورش یک اداره پرتردد هستند و کمیته امداد 
بخشی از خدمات خود را به سالمندان ارائه می دهد، اما با وجود اینکه یک ساختمان تازه احداث 
است آسانسور ندارد و خواهان ارزیابی مهندسان از این اداره هستیم تا در صورت امکان آسانسور 
و یا بالابر در آن نصب شود. مسئول حوزه پیشگیری از آسیب های اجتماعی بهزیستی شهرستان 
گلپایگان، گفـت: مجموعه مدیریتی شهرستان می گویند برای مناسب سازی اعتبار ریالی نداریم. 
در بازدید و ارزیابی که از دستگاه های اداری شهرستان داشتیم اکثریت آنها نمره حد وسط را دریافت 
کردند. کانون بازنشستگان، تعزیرات حکومتی، محیط زیست، دخانیات، شهرداری گلشهر کمیته 
امداد و آموزش و پرورش آسانسور ندارند. همچنین فرمانداری، بنیاد شهید و امور ایثارگران، راه و 
شهرسازی، تامین اجتماعی و درمانگاه آن و اداره استاندارد با نمره بالای ۹۰ وضعیت خوبی دارند.

طبرزدی افزود: اول باید ادارات دولتی مناسب سازی شــوند و سپس به سراغ اماکن خصوصی 
برویم. طبق قانون هر پروانه ساخت وساز خصوصا برای انبوه سازی ها که صادر می شود باید رعایت 
استانداردهای مناسب سازی را داشته باشد. ورودی اکثر بانک ها دارای یک یا دو پله است و برای 
نصب رمپ نیاز است که بخشی از پیاده رو را اشغال کنند. در این راه نیازمند همکاری شهرداری ها 
هستیم و این مشکل در دو بانک ملت و رفاه که بخشی از بازنشستگان حقوق خود را از آنجا دریافت 

می کنند، بیشتر به چشم می خورد.

خبر روز

رییس اداره میراث  فرهنگی کاشان:

جشنواره  انار در روستای 
جوشقان برگزار می شود

رییــس اداره میــراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی شهرســتان کاشــان از برگزاری 
جشنواره  انار در روستای جوشقان این شهرستان 
در روزهــای ۲۷ و ۲۸ مهرمــاه خبــر داد.احمد 
دانایی نیا در گفت وگو با ایسنا، اظهارکرد: برگزاری 
جشنواره های مختلف بستر مناسبی برای توسعه 
گردشگری روستایی اســت و بر همین اساس 
تلاش می کنیم از این فرصت در جهت توســعه 
گردشــگری به صورت مطلوب اســتفاده کنیم.
وی تصریح کــرد: ظرفیت های پنهان و آشــکار 
روستاها بستر مناســبی برای توسعه اقتصادی 
و گردشگری روستاهاست و روستای جوشقان 
دارای قابلیت های فراوان گردشــگری است که 
باید شناســایی کرده و برای حفظ و توســعه آن 
برنامه ریزی کرد.رییــس اداره میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی شهرستان کاشان، 
افزود: محصول انــار یکــی از قابلیت های مهم 
روستای جوشقان است و جشنواره انار جوشقان 
در تقویم گردشگری شهرستان کاشان ثبت شده 
و امیدواریم بــا برگزاری رویدادهــای فرهنگی 
همه مناطق بتوانیم به جذب و توزیع گردشگر در 
طول سال کمک کنیم.وی تاکید کرد: گردشگری 
روســتایی بخش مهمی از صنعت گردشــگری 
در جهان است که شــامل پیاده روی در روستا تا 
صعود به کوه ها و اقامت در بومگردی ها می شود 
و این مــدل گردشــگری، نزدیک بــه ۲۰ درصد 
فعالیت های گردشــگری را تشــکیل می دهد.
رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی شهرســتان کاشــان، گفت: گردشگری 
روستایی در کنار ســایر فعالیت های اقتصادی، 
 )GDP( ســهم بالایی در تولید ناخالص داخلی
و اشــتغال زایی داشــته و می تواند فرصت های 
تجاری و شغلی ارزشمندی را برای ساکنان جوامع 
محلی ایجاد کند.وی افزود: اشتغال زایی و ایجاد 
درآمد، توسعه زیرســاخت های روستا، تقویت 
فرهنگ و هویت محلی روستانشینان، افزایش 
اســتانداردهای زندگی، نوســازی و استفاده از 
املاک متروکه و حفظ جمعیــت در این مناطق 
مهم ترین مزیت های گردشگری روستایی است.

با مسئولان

فرمانده ناحیه مقاومت بســیج شهرستان نایین 
گفــت: در هفته دفــاع مقدس امســال بیش از 
۲۸۰ برنامه در سطح محلات، مســاجد، شهرها و 

روستاهای شهرستان نایین برگزار می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، ســرهنگ مسعود اکبری 
در نشست خبری با اصحاب رسانه به جهت تبیین 
برنامه های گرامیداشــت هفته دفــاع مقدس در 
شهرســتان نایین ضمن تبریک فرارسیدن هفته 
دفاع مقدس، اظهار کــرد: برنامه های ریزی های 
خوبی از ماه های گذشته در جلسات مختلف انجام 
شده است زیرا در اهمیت این هفته می توان گفت 
که یکی از دســتاوردهای مهم دفاع مقدس، باور 
به ایمان و باور به خود اتکایی اســت که به وسیله 
این دو مهم می توان کارهای بسیاری را انجام داد.

وی ادامه داد: اکنون به پشتوانه دفاع مقدس و با 
عنایت شهدا و مدد الهی در بســیاری از عرصه ها، 
پیشرفت های بســیار بزرگی حاصل شده و نتیجه 
قدرت علمی بسیار بالا در کشور، بسترهای خوبی 
را به خصــوص در جهــت شــکوفایی زمینه های 
اقتصادی ایجاد کرده اســت که اگر تبیین بشود و 
این تبیین با مدیریت صحنه توســط مردم همراه 

باشد، بسیاری از مشکلات حل خواهد شد.
فرمانده ناحیه مقاومت بســیج شهرستان نایین 
در ادامه به تبییــن برنامه های هفته دفاع مقدس 
پرداخت و عنوان کرد: بیش از ۲۸۰ برنامه در سطح 
شهرســتان نایین در هفته دفاع مقــدس برگزار 
می شــود که در این میان، ۱۸۸ برنامه در ســطح 
پایگاه های مقاومت بسیج، حوزه های مقاومت و 
محلات اســلامی نظیر اردوی جهادی ویژه ویزیت 

رایگان دام و طیور، پاســخ به شــبهات رسانه ای، 
مشــاوره حقوقی رایگان، خاطره گویی رزمندگان 
دفاع مقدس در مدارس و مساجد، مسابقات بومی 
و محلی، مسابقات فرهنگی و کتاب خوانی، افتتاح 
شــش پایگاه بســیج و تکریم معارفه فرماندهان 

برخی پایگاه ها برگزار می شود.
وی در ادامه با بیان اینکه هر برنامه در هفته دفاع 
مقدس به نام شــهدای بزرگوار و با هدف خدمت 
رسانی و تبیین دستاوردها برگزار می شود، تصریح 
کرد: گفتمان محــوری برنامه ها بــا رویکرد جهاد 
تبیین با محوریــت ایمان و امید بــا بهره گیری از 
دســتاوردها و موفقیت هــا و حماســه های دفاع 
مقدس تعیین می شود.اکبری ادامه داد: رویکرد 
برنامه ها مبتنی بر شعار محوری ))ما متحدیم(( 
و با عنایت به تاکیدات فرماندهی معظم کل قوا با 
موضوع مهارتورم، رشد تولید و توجه ویژه به اتحاد، 
همبســتگی ملی و ترویج و تقویت روحیه جهادی 

و انقلابی به منظور مقابله با ترفندهای دشمنان در 
عرصه های مختلف اجتماع قرار گرفته است.

وی اضافــه کرد: یادواره شــهیده مهینــه خدایی، 
همایش زنــان ایثارگر، افتتاح پروژه های بســیج 
ســازندگی، توزیع بســته های کمــک مومنانه و 
بســته های لوازم التحریر میــان خانواده های کم 
برخوردار، نمایشگاه اســوه و معرفی برترین های 
بسیج نااین، محافل شــعر و ادب دفاع مقدس، 
اجرای ســرودهای پاتوقی و خیابانی، نمایشگاه 
ویژه دفاع مقــدس همراه با تجهیــزات نظامی و 
غرفه پایگاه های برتر شهرستان، گردهمایی بزرگ 
مردم و بســیجیان شهرســتان در ورزشگاه جهان 
پهلوان تختی همــراه با نمایش و گلباران توســط 
بالگردهای تمام ایرانی و افتتاح کنگره شــهدا در 
آستان مقدس امامزاده سلطان سید علی )ع( از 
برنامه های شاخص شهرستان نااین در هفته دفاع 

مقدس است .

فرمانده ناحیه بسیج نایین:

۲۸۰ ویژه برنامه هفته دفاع مقدس در نایین اجرا می شود

فرماندار اردستان:

مسیر پیشرفت کشور و 
ترسیم ایران قوی به دست 

دانش آموزان خواهد بود
فرماندار اردستان گفت: ادامه مسیر پیشرفت 
کشــور و ترســیم ایران قوی به دست دانش 
آموزان با استعدادی خواهد بود که امروز بر سر 

کلاس های درس حاضر می شوند.
سید محمدهادی احمدی طبا در مراسم زنگ 
مهر و مقاومت در دبستان طالقانی اردستان، 
اظهار کرد: تقارن هفته دفــاع مقدس و آغاز 
سال تحصیلی جدید را به فال نیک می گیریم، 
چرا که تمام اتفاقات خوبی که برای این کشور 
رخ داده مرهون ایثار و فداکاری شهیدان ایران 
اسلامی است.وی افزود: ایران اکنون در اوج 
اقتدار و قوت ملی و بالندگی به ســر می برد و 
با الطاف الهی و توجه ائمه اطهار و ایســتادگی 
مردم امروز کشــور در ســطح منطقه و جهان 
تاثیرگذار اســت.به گزارش ایســنا، فرماندار 
اردســتان با بیان اینکه ادامه مسیر پیشرفت 
کشــور و ترســیم ایران قوی به دست دانش 
آموزان با اســتعدادی خواهد بود که امروز بر 
سر کلاس های درس حاضر می شوند، افزود: 
حل بسیاری از آســیب های اجتماعی در گرو 
توجه به مدرسه است و اگر با برنامه به مدارس 
بپردازیم، مدارس پایگاه رشــد و شــکوفایی 
خواهند بود.احمدی طبا گفت: امروز به فرموده 
رهبر انقلاب، به قلــه نزدیک هســتیم و اگر 
مشکلاتی در بحث اقتصادی و معیشتی وجود 

دارد حتما باید با توجه بیشتر برطرف شود.
وی تصریح کرد: پرسش مهر امسال از دانش 
آموزان، والدین و فرهنگیان این خواهد بود که 
از نگاه شما سه اولویت مهم روی زمین مانده 
برای توسعه و پیشــرفت شهرستان اردستان 
چیســت؟ گاهــی مواقــع کارهایــی در این 
شهرســتان انجام می شــود که در نگاه مردم 

اولویت نداشته است.

آگهیدعوتمجمععمومیعادیبهصورتفوقالعادهانجمنصنفی
كارفرمايىفناورىاطلاعاتاصفهان

جمعىازاعضاىانجمنصنفى

بدین وسیله از اعضای انجمن دعوت به عمل می آید در جلســه ای که راس ساعت ۹ صبح روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۲/۰۷/۳۰ در محل 

سالن اجتماعات شهيد بهشتى اداره كل آموزش فنى و حرفه اى با  دستور کار زیر برگزار می گردد حضور به هم رسانید .

۱-تصمیم گیری در خصوص عزل دسته جمعی یا ابقا هیئت مدیره  



بخشی از آلودگی هوای اصفهان در نیمه دوم سال مربوط 
به مصرف گاز توسط مشترکین و نیروگاه هاست؛ اما 
کمبود گاز مصرفی در شرایط برودت هوا در فصل پاییز 
و زمستان سال گذشته، مصرف مازوت را در چرخه 

سوخت نیروگاه شهید منتظری قرار داد 

دو شنبه 3 مهر 1402 / 9 ربیع الاول 1445 / 25 سپتامبر 2023 / شماره  3910

رییس مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداشت کار اصفهان:

 ۶۴ درصد از جمعیت اصفهان را جامعه کارگری 
تشکیل می دهد

رییس مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداشت کار اصفهان گفت: یک میلیون و ۹۰ هزار 
کارگر بیمه شده در استان وجود دارد که با احتساب خانواده های آنها ۶۴ درصد از جمعیت کل اصفهان 

را تشکیل می دهند.
روابط عمومی اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی اصفهان به نقل از مریم الماســی افزود: اصفهان 
پس از تهران به عنوان دومین استان صنعتی کشور محسوب می شود و ۹ هزار و ۵۰۰ واحد صنعتی، 

۲۵۰ هزار واحد صنفی و یک  میلیون و ۹۰ هزار کارگر بیمه شده در آن وجود دارد.
وی ادامه داد: پرداختــن به مقوله آموزش نیروی انســانی به ویژه در زمینه ایمنی و بهداشــت از 
اولویت های اولیه کار در اســتان اســت که سال گذشــته در این راســتا دوره های ایمنی کارگران، 
کارفرمایان، مسئولان ایمنی و شناسایی خطرات و ارزیابی ریسک، ایمنی برق، ایمنی کار در ارتفاع، 

ایمنی کار با جراثقال  و ایمنی کار با مواد شیمیایی برگزار شد.
رییس مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداشت کار اصفهان گفت: سال گذشته بیش از 

۲۰۰ هزار نفر ساعت آموزش  تخصصی و عمومی در این مرکز برگزار شد.
وی با اشاره به تاریخچه راه اندازی مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداشت کار اصفهان 
گفت: احداث، تجهیز و راه اندازی این مرکز با گرایش تخصصی صنایع فولاد و ساختمان در نخستین 
دور از سفرهای استانی ریاست جمهوری به استان تصویب شد و این مرکز در سال ۸۹ در اداره کار و 
امور اجتماعی شماره ۳ اصفهان با تمرکز بر فعالیت های آموزشی و تهیه و توزیع پوستر و »سی دی« 

آموزشی شروع به فعالیت کرد.
الماسی، برنامه ریزی و اجرای دوره های آموزشی در زمینه حفاظت فنی و بهداشت کار در محل مرکز 
بر اساس تقویم آموزشــی و درخواســت صنایع، برنامه ریزی و اجرای دوره های آموزشی در زمینه 
حفاظت فنی و بهداشت کار در کارگاه ها و واحدهای مختلف صنعتی، تولیدی، خدماتی و معدنی، 
اجرای آموزش های علمی و کاربردی در حوزه  ایمنی و بهداشت کار در کارگاه ها برای آشنایی کارکنان 
را از جمله فعالیت های آموزشــی مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداشت کار اصفهان 

برشمرد.
وی خاطرنشــان کرد: اندازه گیری و تجزیه و تحلیل ســر و صدا در محیــط کار و ارائه راهکارهای 
تقلیل آن، بررســی و تعییــن مقدار روشــنایی عمومی و موضعــی محیط کار و ارئــه راهکارهای 
بهبود آن، اندازه گیری شــرایط جوی و شــاخص گرمایــی و رطوبت محیط)WBGT(، بررســی 
سیســتم اتصال به زمین)ارتینگ( و اندازه گیری میزان مقاومت آن و بررســی ایمنی برق و ارائه  
 راهکارهای بهبــود آن از دیگر اقدامــات واحد تحقیقــات حفاظت فنی و بهداشــت کار این مرکز 

محسوب می شود.
الماسی افزود: اندازه گیری حوزه میدان مغناطیسی و ارائه  راهکارهای ایمنی آن، ضخامت سنجی 
مخازن تحت فشار برای تعیین میزان خوردگی، نمونه گیری و تعیین غلظت آلاینده ها، اندازه گیری 
و تجزیه و تحلیل ارتعاش در محیط کار و ارائه  راهکارهای تقلیل آن، ایمنی ماشــین آلات و طراحی 
حفاظ های مناسب برای جلوگیری از حوادث ناشی از کار، ارائه  طرح های ایمنی مورد نیاز واحدهای 
صنعتی، تولیدی، خدماتی در حوزه  حفاظت فنی، انجام پروژه های تحقیقاتی در حوزه  حفاظت فنی 
و بهداشــت کار نیز بخش دیگری از اقدامات واحد تحقیقات حفاظت فنی و بهداشت کار این مرکز 

را دربرمی گیرد.
رییس مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداشــت کار اصفهان، پیشــگیری از حوادث و 
بیماری های ناشی از کار را نیازمند نگاه ویژه در حوزه  آموزش عوامل انسانی شاغل در محیط های کار 
و تولید و انجام پژوهش های هدفمند در راستای کاهش آسیب های ناشی از آلاینده های محیط کار 

و شرایط ناامن این محیط دانست.

خبر

مدیرکل مدیریت بحران اصفهان:

گاز نیروگاه شهید منتظری را تامین کنید تا مازوت مصرف نکنیم

مدیــرکل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان 
گفت: وزارت نیــرو، نیروگاه»شــهید منتظری« را 
استانداردسازی و شــرکت گاز نیز ســوخت آن را تامین کند تا تجربه 

دوباره مصرف مازوت را در استان نداشته باشیم.
منصور شیشه فروش در گفت وگو با ایرنا افزود: تاکید مدیریت استان 
این است که شرکت گاز، تامین ســوخت نیروگاه شهید منتظری را از 
همین حالا پیگیری کند تــا اصفهان در نیمه دوم ســال که با معضل 
آلودگی و شرایط پایداری هوا مواجه اســت، مجبور به تحمل آلودگی 

توامان مازوت نباشد.
وی خاطرنشان کرد: پاییز و زمستان سال گذشــته، اصفهان شرایط 
خاصی داشــت و مصرف مازوت به دلیل برودت هوا و تامین نشدن 
گاز مورد نیاز نیروگاه شهید منتظری، آلودگی هوای این شهر را تشدید 

کرد.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان تصریــح کرد: به دلیل 
مشکل پیش آمده برای تامین سوخت این نیروگاه در سال گذشته، 
امسال دستورالعمل مصرف بهینه سوخت در راستای تامین پایدار گاز 

آن و نیز صنایع  را به شرکت گاز استان ابلاغ کردیم.

شیشه فروش ادامه داد: از شرکت گاز استان خواسته ایم تا درخواست 
تخصیص جداگانه ســهم مصرف گاز صنایع بزرگ اصفهان از شرکت 
ملی گاز کشور را مطالبه کند زیرا محصولات و فراورده های تولید اغلب 

صنایع بزرگ استان در سطح ملی است.
وی خاطرنشان کرد: البته درخواســت ما از »دیسپاچینگ« کشوری 
شــرکت ملی گاز این اســت که این اختیار را به خود اســتان بدهد تا 
مصرف بهینه گاز در منطقه را بر اســاس ملاحظــات درون منطقه ای 
مدیریــت کند.مدیریت متمرکز شــبکه های قدرت یــا کارخانه ها که 
توانایــی کنترل تمام اجــزای کلیدی کارخانه یا شــبکه را داراســت، 

دیسپاچینگ)Dispatching( یا اتاق کنترل نام دارد.
مدیرکل مدیریــت بحران اســتانداری اصفهان یادآور شــد: یکی از 
مصوبات سفر رییس سازمان حفاظت محیط زیست کشور به اصفهان 
این بود که نیروگاه ها مازوت مصرف نکنند از این رو تاکید استانداری 
نیز این است که گاز نیروگاه های اســتان تامین شود تا دیگر نیازی به 

مصرف این نوع سوخت و تحمل آلودگی توامان هوا نباشد.
به گزارش ایرنا، آلودگی هوای اصفهان در نیمه دوم ســال منابع ثابت 
آلوده ســاز مثل کارخانه ها، صنایع و نیروگاه هــا و منابع متحرک مثل 

خودروها هستند.
در اســتان اصفهان ۱۰ هــزار واحد تولیــدی صنعتــی، معدنی،۷۰۰ 
معدن فعال، ۲ هزار واحد ســنگبری و پنج ناحیه بــزرگ تولید آجر و 

شهرک های صنعتی استقرار دارند.
همچنین بیش از ۶۰۰ هزار دستگاه موتورسیکلت و بیش از یک میلیون 

دستگاه خودرو در این خطه تردد و در آلودگی هوای آن سهم دارند.
بخشــی از آلودگی هوای اصفهان در نیمه دوم سال مربوط به مصرف 
گاز توسط مشترکین و نیروگاه هاست؛ اما کمبود گاز مصرفی در شرایط 
برودت هوا در فصل پاییز و زمستان سال گذشته، مصرف مازوت را در 
چرخه سوخت نیروگاه شهید منتظری قرار داد و شرایط آلودگی هوای 

اصفهان را سخت تر کرد.
نیروگاه شــهید محمد منتظری واقع در شــمال غرب اصفهان دارای 
هشــت واحد ۲۰۰ مگاواتی در مجموع به ظرفیت تولید یک هزار و۶۰۰ 

مگاوات در ساعت است.
اســتان اصفهان تامین کننده حدود ۹ درصد از برق شــبکه سراسری 
اســت و نیروگاه های آن در تامین برق مطمئن و پایدار کشــور نقش 

قابل توجهی دارند.

خبر  روز 

صدور آنلاین ۵۳۸ هزار مجوز کسب و کار در یک سال
براساس آمار طی یک سال گذشته بیش از ۵۳۸ هزار مجوز کســب و کار به صورت برخط صادر 
شده که ۲۴۲ هزار و ۷۱۳ مجوز مشاغل خانگی اســت و ۸۱ درصد این فعالان به دنبال گسترش 
کسب و کار خود هســتند.به گزارش ایمنا، مرکز ملی مطالعات پایش و بهبود محیط کسب و کار 
وزارت اقتصاد و امور دارایی در ســال ۱۳۹۷، سامانه پیشخوان مجوزهای کشــور را برای ارتقای 
سطح شفافیت، کاهش تشریفات دســت و پاگیر و یکپارچه سازی نظام صدور مجوزهای کشور 

راه اندازی کرد.
در این ســامانه اطلاعات مربــوط به میزان درخواســت و صدور مجوزهای کســب وکار، عملکرد 
دستگاه ها و میزان شکایات مردم و فعالان اقتصادی از دستگاه های صادرکننده مجوز در اختیار 
عموم قرار گرفت، اما این ســامانه آن طور کــه انتظار می رفت موفق نبود.پــس از تصویب قانون 
»تسهیل در صدور مجوزهای کسب و کار« در مجلس یازدهم و ابلاغ آن به دولت، وزارت اقتصاد به 
عنوان متولی اصلی این مسئله در مرکز ملی پایش کسب و کار این وزارتخانه در یک ضرب الاجل 
زمانی همه دستگاه ها را ملزم به پیوستن به این درگاه کرد تا متقاضیان دریافت مجوز در کمترین 

زمان ممکن بتوانند برای هر نوع کسب و کاری مجوز دریافت کنند.
مطابق قانون دستگاه های اجرایی تا ۱۸ اسفند ماه ســال ۱۴۰۰ مهلت داشتند تا شرایط و ضوابط 
مجوزهای کسب وکار را شفاف و تســهیل کنند، مهلت اعلام شده از سوی دولت تا ۶ فروردین ماه 
۱۴۰۱ تمدید شد.بر اساس آمار منتشر شده از ســوی مرکز ملی پایش کسب و کار وزارت اقتصاد، 
طی یک سال گذشته )شهریور ۱۴۰۱ تا ۱۵ شهریورماه امسال( در مجموع یک میلیون و ۱۳۱ هزار 
و ۲۴۰ درخواست صدور مجوز ثبت و ۵۳۸ هزار و ۱۳۱ مجوز صادر شده است.بیشترین درخواست 
صدور مجوز مربوط به وزارت صمت )پروانه کســب با ۲۸۳ هزار و ۱۰۱ درخواست( و وزارت تعاون 
)مشاغل خانگی با ۲۴۲ هزار و ۷۱۳ درخواست( اســت. قوه قضاییه و وزارت کشور هنوز به درگاه 

ملی مجوزها متصل نشده اند.
مطابق گزارش درگاه ملی مجوزها، وزارت نیرو و وزارت تعاون با ۰.۲ درصد تاخیر بالاترین شاخص 
صدور مجوز بدون تاخیر را دارند و وزارت کشور با ۵۳.۴ درصد تاخیر در صدور مجوز بالاترین میزان 
تاخیر را داراست.میانگین تاخیر در صدور مجوزها در بین کل دســتگاه های متصل به درگاه ملی 
مجوزها ۱۰.۹ درصد است.وزارت اقتصاد و مرکز ملی مطالعات، پایش و بهبود محیط کسب و کار 
اقدام به پایش ســطح رضایت دریافت کنندگان مجوزهای مشاغل خانگی کرده است.بر اساس 
این گزارش، حدود سه چهارم دریافت کنندگان مجوز هنوز کسب و کار خود را شروع نکرده اند و ۶۸ 

درصد اعلام کرده اند که برای شروع کسب و کار خود منتظر وام هستند.
البته مابقی افراد نه تنها کسب و کار خود را شــروع کرده اند بلکه موفق به فروش محصولات خود 
شده اند، بیشتر دارندگان جوازهای کســب و کار خانگی ترجیح می دهند دولت از طریق پرداخت 
وام به آن ها کمک کند و تنها ۶ درصد یافتن مشتری از سوی دولت را مناسب اعلام کردند.با توجه 
به ماهیت مشــاغل خانگی که ممکن اســت برخی آن را موجب نارضایتی همسایگان بدانند اما 
بررسی ها حاکی از آن است که تنها ۲.۵ درصد از همســایه ها معتقد بودند که کسب و کار خانگی 
مزاحم است و شــکایت داشــتند و در بیشتر موارد همســایه ها مشکلی با کســب و کار خانگی 
نداشته اند.نظارت بر مشــاغل خانگی همواره مورد تاکید دست اندرکاران است و بررسی ها نشان 
می دهد که در سه چهارم موارد از ســوی نهادهای دولتی هیچ شــخصی برای نظارت بر مشاغل 
خانگی افراد مراجعه نکرده است، تنها ۲۱.۷ درصد ماموران وزارت کار، سه درصد ماموران وزارت 
بهداشت و ۱.۸ درصد شهرداری ها برای نظارت به محل کسب و کار خانگی افراد مراجعه کرده اند.

فروش محصولات، مهم ترین مقوله در مشاغل خانگی اســت و طبق نظرسنجی یک سوم افراد 
موفق به فروش محصولات خود را از طریق فضای مجازی و یک سوم از طریق بازارهای محلی و 
دست فروشی و یک دهم افراد به کمک بنکداران بازار فروخته اند.بر اساس این گزارش ،بیش از 
۹۰ درصد دارندگان مجوز کسب و کار مشاغل خانگی اعلام کردند که از قبل در زمینه رشته انتخابی 

مشاغل خانگی خود دارای تجربه بوده اند.

کافه اقتصاد

تولید سامانه مدیریت 
هوشمند آبیاری کشاورزی 
در شرکتی دانش بنیان در 

اصفهان
سامانه مدیریت هوشــمند آبیاری در صنعت 
کشــاورزی به همت پژوهشــگران شرکتی 
دانش بنیان در اصفهان تولید شد.مدیرعامل 
شرکتی دانش بنیان در اصفهان، با بیان اینکه  
امنیت غذایی، آبی، محیط زیستی و ضریب 
خودکفایی کشــور را در این حــوزه از اهمیت 
بالایی برخوردار اســت ،گفت: استفاده از این 
سامانه  می تواند علاوه بر کاهش مصرف آب به 
واسطه بهینه سازی آبیاری، کیفیت، مقدار و در 
نهایت سود کشاورزی را به اندازه قابل توجهی 
افزایش دهد.پروانه عسگری نیا افزود: یکی 
از روش های افزایش بهره وری در این صنعت، 
مدیریت مصرف آب اســت و پژوهشــگران 
این شرکت با روشــی تخصصی بر مدیریت 
هوشمند مصرف آب در مزارع کشاورزی، باغ 
ها و گلخانه ها تمرکز کرده و کشــاورزی دقیق 
را ترویج می کند.وی با اشــاره به فعالیت این 
شرکت در زمینه افزایش امنیت غذایی، آبی، 
محیط زیســتی و ضریب خودکفایی کشــور 
گفت: سامانه مدیریت هوشمند مصرف آب که 
به سامانه بابا حیدر شهرت دارد، یک نرم افزار 
برخط وب و تعاملی در بخش آب و کشاورزی 
است که بر اساس پردازش یکپارچه اطلاعات 
آب، خاک، گیــاه و همچنین محدودیت های 
آبیــاری، برنامه دقیق آبیاری شــامل زمان و 
حجم آب مورد نیاز برای محصول را به کشاورز 
ارائه می دهد.این پژوهشگر اصفهانی افزود: 
این ســامانه به طور کلی بر افزایش تولید در 
واحد ســطح و در نهایت افزایش سودآوری 
کشــاورزان پیشــرو تمرکــز دارد.وی  گفت: 
استفاده از این سامانه بر اساس بررسی نتایج 
حاصل، افزایش ۵۵ درصدی بهره وری مصرف 
آب، افزایش ۴۷ درصدی تولید سیب زمینی 
)محصول مورد بررســی(، افزایش ۲ برابری 
سود کشاورز و کاهش ۲۷ درصدی بهای تمام 
شده تولید محصول را به دنبال داشته که بسیار 
قابل توجه است. بهبود کیفیت محصول نیز از 

دیگر دستاورد های این سامانه است.

طرح واردات 
خودروهای کارکرده 

منتفی می شود؟
یک نماینده مجلس گفت: واردات 
خودروهای نو در جریان اســت، 
امــا واردات خودروهــای کارکرده 
سبک و ســیاق درستی در شرایط 

فعلی ندارد.

عکس خبر

در ۵ ماهه نخست سال جاری؛

تولیدات ذوب آهن اصفهان فراتر از چشم انداز تعیین شده بود
ذوب آهن اصفهان موفق شد در پنج ماهه اول سال جاری تولیدی فراتر از برنامه داشته و چشم انداز تعیین شده داشته باشد و این تولید همچنین نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته افزایش داشته است.به گزارش بازار، ذوب آهن اصفهان موفق شد در پنج ماهه اول سال جاری تولیدی فراتر از برنامه داشته باشد؛ این تولید 
همچنین نسبت به مدت مشابه سال گذشته افزایش داشته است.تولید چدن مذاب در پنج ماهه اول سال جاری یک میلیون و ۳۲۱ هزار و ۲۹۳ تن بود که ۱۲ درصد 
بیشتر از برنامه تولید بوده و نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۶ درصد رشد داشته است؛ در این مدت تولید آگلومره ، یک میلیون و ۴۵۶ هزار و ۷۹۱ تن بود که ۷ درصد 
بیشتر از برنامه بوده و نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲ درصد افزایش یافته است.تولید شمش ذوب آهن اصفهان که ۱۰ درصد فراتر از برنامه انجام شده است در پنج 
ماهه اول سال به یک میلیون و ۱۸۸ هزار و ۸۰۱ تن رسید که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۹ درصد افزایش یافته است .تولید کک که اهمیت بسیاری در قیمت تمام 
شده محصولات ذوب آهن اصفهان دارد از ابتدای سال جاری تا پایان مرداد ماه به ۵۴۱ هزار و ۱۰۱ تن رسید که ۳ درصد بیشتر از برنامه بوده و نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته ۴ درصد افزایش را نشان می دهد.ذوب آهن اصفهان که امسال تولید محصولات با ارزش افزوده بالاتر را در اولویت قرار داده است موفق شد در ۵ ماهه 

اول سال جاری با تولید ۷۴۵ هزار و ۸۲۰ تن محصولات نوردی افزایش ۹ درصدی در این بخش را حاصل کند که مطابق برنامه بوده است.

مدیر امور باغبانی جهاد کشــاورزی استان اصفهان 
گفت: ســطح زیرکشــت زعفران در استان اصفهان 
نسبت به سال مشابه ۱۰ درصد افزایش داشته است.
احمد رضا رییس زاده در گفت و گو با خبرنگار بازار با 
بیان اینکه سطح زیرکشت زعفران در استان اصفهان 
نســبت به ســال مشــابه ۱۰ درصد افزایش داشته 
است، اظهار کرد: زعفران تولید شده در استان توسط 
شرکت های مخصوص جمع آوری شده که بیشترین 

میزان آن به کشورهای خارجی صادر می شود.
وی افــزود: بهترین و صحیح ترین الگوی کشــت 
الگویی است که کشاورزان در هر منطقه از دنیا با توجه 

به طبیعت آن منطقه انجــام می دهند و مناطقی از 
استان می تواند برای کشت زعفران بسیار مفید باشد.
مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان 
تاکید کرد: در این رابطه جهاد کشاورزی آموزش های 
لازم را برای توسعه این محصول به کشاورزان می دهد 
و آن را به سمت کشت های این چنینی هدایت می 
کند چرا که زعفران می تواند در اصفهان به جای برنج و 
بادام که نیاز آبی زیادی نسبت به زعفران دارند کشت 
شود.وی ادامه داد: طی چند سال گذشته کشاورزانی 
که به ویژه منابــع آبی محدود دارند از کشــت های 
جایگزین و کم آب بر مانند زعفــران، گل محمدی، 

زرشک و پسته استقبال خوبی کرده اند.رییس زاده با 
اشاره به اینکه روند پرداخت تسهیلات دولتی طی چند 
سال اخیر برای توسعه کشت گیاهان دارویی مطلوب 
بوده اســت،تصریح کرد: اینکه دولت تسهیلات کم 
بهره را برای تولید گیاهان دارویی در اختیار کشاورزان 
بگذارد می تواند نویدی باشــد برای توسعه بیشتر 
کشــت این گیاهان و به خصوص زعفران که دارای 

ارزش افزوده بالایی است.

مدیر امور باغبانی جهاد کشاورزی استان

افزایش ۱۰ درصدی سطح زیرکشت زعفران در اصفهان
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معاون گردشگری توضیح داد: ماجرای لغو ویزای ایران و سیم کارت بدون فیلتر گردشگری؛

سیاست گردشگری همین است

معاون گردشــگری از جزییات طرح »لغو یکطرفه روادید ایران با برخی 
کشورها« و »سیم کارت های بدون فیلتر گردشگری« گفت.

علی اصغر شالبافیان در گفت وگو با ایســنا با اشاره به طرحی که با عنوان 
»تسهیل ورود گردشگران از طریق لغو روادید و با خودرو شخصی« از سوی 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی به دولت ارائه شده 
است، اظهار کرد:  این طرح با استناد به اولویت های تعیین شده در سند 
تحول و با توجه به انتظارات دولت سیزدهم آماده شد. طرح لغو یکطرفه 

روادید نیز به وزارت خارجه و نهادهای ذی ربط ارائه شده است.
وی ادامه داد:  در قالب این طرح، پیشــنهاد ما لغو یکطرفه روادید با ۶۸ 
کشور بود. وزارت امور خارجه طرح را بررســی کرد و در کنار پیشنهاداتی، 
مخالفت اساســی با این طرح نداشــت،  چون سیاســت گردشگری 
همین است و در بسیاری از کشــورها نیز اجرای آن متداول بوده و حتی 
 CIS در کشــورهای اطراف ایران، از جمله قطر، ترکیه، امــارات و حوزه
)کشورهای مستقل مشــترک المنافع( نمونه این طرح اجرا می شود. 
بنابراین، وزارت خارجه و دســتگاه های مرتبط هم با این نگاه، پیشنهاد 
وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی را بررسی کردند و 

جلساتی در این راستا برگزار شده است.
 شالبافیان درباره کشورهایی که برای لغو یکطرفه روادید پیشنهاد شده اند 
و چگونگی انتخاب آن ها، گفت: رویکرد اصلی برای گزینش این کشورها 
مبتنی بر سیاست های خارجی دولت ســیزدهم بوده که روی توسعه با 
کشورهای همسایه، مسلمان، حوزه تمدنی و پیمان های ملحق شده مثل 
شــانگهای و بریکس تاکید دارد. تاکنون، با کلیت طرح و تعدادی از این 
کشورها در جلسات و گفت وگو با دستگاه ها و نهادهای ذی ربط، موافقت 
شده، اما نیاز است طرح لغو روادید در کمیســیون های مختلف دولت 
تصویب شــود.در ادامه، درباره اثر لغو یکطرفه روادید با کشورها به ویژه 
عمان سوال پرسیده شد که پاسخ داد:  لغو روادید بین این دو کشور )ایران 
و عمان(   مدت هاست، اجرا شده و از آن زمان سفر گردشگران عمانی به 
ایران افزایش محسوسی داشته است. سفر گردشگران عمانی را به عینه 

می توان در شهرهای شمالی کشور دید.
وی درعین حال گفت:  بیش از ۷۰ درصد گردشــگران ورودی به ایران از 

کشورهایی هستند که با آن ها لغو روادید شده است.
معاون گردشــگری همچنین درباره طرح »تســهیل تردد خودروهای 
گردشــگران خارجی به ایران« اظهار کــرد: ما لغو روادیــد را همزمان با 
تسهیل تردد گردشگران با خودروی شخصی به ایران، در چند کشور دنبال 
می کنیم. اجرای طرح تســهیل تردد خودروهای شــخصی در کنار لغو 
یکطرفه روادید می تواند در رفت وآمد گردشــگران منطقه به ایران خیلی 
موثر باشــد و اگر این طرح مثلا با عراق قطعی شود،   ایران به عربستان، 
 قطر و امارات از راه زمینی متصل می شود.شالبافیان درباره سرانجام طرح 
سیم کارت  گردشــگری با توجه به تاکیدها و اظهارات عزت ا... ضرغامی، 
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در این باره، گفت: طرح 
»سیم کارت گردشــگری« در کارگروه رفع مصادیق مجرمانه دادستانی 
کل کشور تصویب شده است. جلســه ای هم بین وزارتخانه های میراث 

فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی، ارتباطات و دادستانی و نیروی 
انتظامی درباره نحوه اجرای آن با توجه به اولویت های مورد درخواست 
ما برگزار شد. ما درخواست کرده بودیم فعالان گردشگری در اولویت این 
طرح قرار بگیرند، در نتیجه قرار شد فهرست دفاتر خدمات مسافرتی را 
ارائه کنیم تا این امکان برای آن ها فراهم شود. آژانس های مورد تایید که 
پروانه بهره برداری از وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
دارند، به منظور بهره برداری از این طرح معرفی شده اند.وی اضافه کرد: در 
مرحله دیگری از این مصوبه،  امکان بهره برداری گردشگران خارجی از این 

سیم کارت ها وجود دارد و با آن موافقت شده است.
شــالبافیان با بیان این کــه این مصوبه بــا اولویت حمایــت از فعالان 
گردشگری، مرحله به مرحله اجرا خواهد شد، افزود: این طرح مصوب 
و ابلاغ شده و ما هم براساس مصوبه و اولویت ها، بهره برداران را معرفی 
می کنیم. زمان بندی اجرای مرحله  به مرحله ایــن مصوبه هم در آینده 

مشخص می شود.
معاون گردشــگری یادآور شــد: درخواســت وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی، بهره برداری دفاتر خدمات مسافرتی، هتل ها، 
راهنمایان گردشگری و گردشگران خارجی از سیم کارت گردشگری است.

زمستان سال گذشته، همزمان با رکود سفر گردشگران خارجی به ایران 
تحت تاثیر شرایط، وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی دو 

طرح لغو یکطرفه روادید ایران و سیم کارت گردشگری را به دولت پیشنهاد 
کرد تا محدودیت های سفر به ایران را برای گردشگران خارجی کمتر کند.

عزت ا...ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی ،دهم 
اسفندماه ۱۴۰۱ در حیاط دولت و در جمع خبرنگاران این سخنان را مطرح 
کرد که »بعضی دوســتان تحلیل می کنند چرا گردشگر خارجی به ایران 
نمی آید که دلایلی دارد. یکی از مهم ترین نیازهای آنها اینترنت و سکوهای 
بین المللی و خارجی است. این مســائل مثل نان و آب برای گردشگر 
واجب است. نمی شود گردشــگر به ایران بیاید و ارتباطش با دنیا قطع 
شود. نمی شود به او گفت از بله و ایتا استفاده کن... من از وزیر ارتباطات 
خواستم امکانی برای گردشگران خارجی فراهم شود تا آنها با استفاده 
از سکوهای بین المللی بتوانند نیازهای خود را برطرف کنند. ان شاء ا... 

سکوهای داخلی ما هم بتوانند در سطح بین المللی فعال شوند.«
 ضرغامی دو ماه پیش از آن، در دی ماه ۱۴۰۱ هم از پیشــنهاد طرح لغو 
روادید یکطرفه ایران با برخی کشورها، خبر داده و گفته بود: روی این که با 
کدام کشور باید لغو روادید شود برنامه ریزی کردیم، جلسات کارشناسی 
گذاشتیم و نظرات افراد مختلف احصا شده و دلایل اقدام برای لغو روادید 
با هر کشور را مشخص کردیم. معتقدم در حال حاضر یکی از موضوعاتی 
که می توان با مردم صحبت کرد، گردشــگری اســت. اخبار، تصاویر و 

ویدئوهای مثبت از ایران باید به دنیا مخابره شود.

وزارت ارشاد و بنیاد برکت، تفاهم نامه امضا کردند
تفاهم نامه دوجانبه اشتغال زایی و توسعه کســب و کارهای فرهنگی و هنری بین وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامی و بنیاد برکت امضا شد.
به گزارش ایمنا، تفاهم نامه دوجانبه اشتغال زایی و توسعه کســب و کارهای فرهنگی و هنری بین 
وزارت فرهنگ و ارشاد اســلامی و بنیاد برکت امضا شــد. محمد ترکمانه در مراسم امضای تفاهم 
نامه دوجانبه اشتغال زایی و توسعه کسب و کارهای فرهنگی و هنری مابین وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و بنیاد برکت اظهار کرد: به منظور همکاری مشترک در اجرای طرح های اشتغال زایی اعم 
از مشاغل خرد خانگی و کسب و کارهای کارگاهی خرد و کوچک و متوسط، تفاهم نامه ای با وزارت 
فرهنگ امضا شد.وی ادامه داد: تفاهم نامه دوجانبه مابین وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و بنیاد 
برکت ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( در راستای اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی 
و برنامه های اشتغال زایی در سراسر کشور و به ویژه کارآفرینی در مناطق کمتر توسعه یافته با اولویت 
کسب و کارهای فرهنگی و هنری، امضا شد.مدیرعامل بنیاد برکت خاطرنشان کرد: بر این اساس 
آموزش، پایش و معرفی متقاضیان اشتغال از بین هنرجویان و هنرمندان مستعد راه اندازی کسب 
و کار توسط وزارت فرهنگ صورت می پذیرد و مساعدت و تسهیل گری به منظور راه اندازی کسب و 

کار، توسط بنیاد برکت پیگیری خواهد شد.
وی گفت: توجه به جنبه های اقتصادی محصولات و صنایع فرهنگی از جمله ضروریات امروز ماست 
که بنیاد برکت نیز این موضوع را به عنوان یک اصل پذیرفته و به شکل گیری اقتصاد فرهنگ در سطح 
کشور کمک خواهد کرد.ترکمانه در پایان تاکید کرد: برگزاری رویدادهای مشترک به ویژه در حوزه 

پوشاک اسلامی و … از دیگر رئوس این تفاهم نامه به شمار می رود.
 

کشف سنگ مزار ۷۰۰ ساله در تخت فولاد اصفهان
مسئول واحد پژوهش مجموعه گردشگری تخت فولاد از پیدا شدن یک سنگ مزار مربوط به دوران 
پیش از صفویه و حوالی ســال ۶۸۵ هجری قمری خبر داد که اکنون در موزه سنگ این مجموعه 
نگهداری می شود.حمید خلیلیان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا گفت: یک سن مزار مربوط به دوران 
پیش از صفویه به همراه یک کتیبه آجری، هنگام تخلیه اتاق سرایدار تکیه خاتون آبادی در مجموعه 
تخت فولاد پیدا شد.وی افزود: جنس این ســنگ از آهک است و به دلیل قرار گرفتن در مجاورت 
هوا، نقوش آن از جمله تاریخ روی سنگ از بین رفته است اما پیش از این یک نمونه سنگ قبر دیگر 
کاملا مشابه این سنگ به صورت سالم کشف شــده بود که تاریخ آن مربوط به سال ۶۸۵ هجری 
قمری بود و از این رو، تاریخ سنگ تازه کشف شــده نیز مربوط به همین دوره است.مسئول واحد 
پژوهش مجموعه گردشگری تخت فولاد گفت: در حال حاضر فقط یک نقش ا... و قسمتی از نقش 
نام های ائمه )ع( بر روی این سنگ پیداست و در موزه سنگ مجموعه تخت فولاد نگهداری می شود.

خلیلیان ابراز داشــت: در دوران پیش از صفویه، از سنگ مزارهایی با جنس سنگ آهکی و به رنگ 
سفید استفاده می شده که طرحی شبیه محراب در وسط و نقش صلوات ۱۴ معصوم در اطراف حک 
شده است. این سنگ چون از جنس آهک بوده و در معرض هوا قرار گرفته ، دچار فرسایش شده 
است.وی افزود: در موزه سنگ مجموعه تخت فولاد، ســنگ های تاریخی ماندن مانند کتیبه های 
دوران آل بویه که از تخت فولاد به دست آمده است و یا سنگ مزارهایی که از دارای خط خوشنویسان 
معروف ایران مانند میرزا کاظم نی ریزی، مرحوم ســلطان الکتاب، اشرف الکتاب و خوشنویسان 
معاصر مانند حبیب ا... فضایلی است و همچنین سنگ مزارهای با نقش شغل یا نقوش اسلیمی 
و گل و بوته یا انسان و حیوان وجود دارد.مســئول واحد پژوهش مجموعه گردشگری تخت فولاد 
گفت: برخی سنگ های این موزه نیز نشانه تشــت آب دارند که به معنای ایجاد گودالی روی سنگ 
است که برای آب خوردن پرندگان در نظر گرفته می شــد، بر روی برخی سنگ ها نیز نشان سرو به 
معنای جاودانگی حک شده است و سعی کردیم در موزه ســنگ مجموعه تخت فولاد تنوع سنگ 

قبرهای این مجموعه را نشان بدهیم.

اخبار
سه شنبه 3  مهر  1402 / 9  ربیع الاول  1445 / 25  سپتامبر  2023 / شماره 3910

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟:

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

با مسئولان

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

؟؟
 ؟

س:
عک

مفاد آراء
7/1 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابــر رای شــماره 1805 مــورخ 1402/5/19 هيــات اول موضــوع قانــون 
تعييــن تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مســتقر در 
واحــد ثبتی حــوزه ثبت ملــک جنــوب اصفهــان تصرفــات مالکانــه بلامعارض 
متقاضــی، مالکيت خانــم مريــم زارع جونقانی  به شناســنامه شــماره 786 کدملی 
1289040338  صــادره اصفهان فرزنــد قدرت اله  در ششــدانگ يکبــاب خانه به 
مســاحت 174/67 متــر مربع پلاک شــماره 131 فرعــی از 4483  اصلــی واقع در 
 اصفهــان بخش 5 حــوزه ثبت ملــک جنوب اصفهــان  مع الواســطه و بــه موجب 
بيع نامه عــادی از طرف  آقــای جعفر متقی دســتجردی )مالک رســمی ( خريداری 
گرديده اســت و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشــهاديه محلی که به تاييد شهود 
 محلی رســيده اســت اعلام داشــته به مالک رســمی )آقای جعفر متقی دستجردی(

 دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/03

م الف: 1563378  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/2 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 1879 مورخ 1402/5/23 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــی، مالکيت آقای محمدرضا 
حسن نژاد  به شناسنامه شــماره 1202 کدملی 1289144621  صادره فرزند محمود در 
ششدانگ  يکباب خانه  به مساحت 186/33 متر مربع پلاک شماره 4421 باقيمانده )که 
در راستای استانداردســازی به پلاک 4421/42 تبديل گرديده است(  واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  در ازای مالکيت رســمی مشاعی اوليه )مفروز 
ثبتی گرديده اســت( و نيز به موجب وکالتنامه از طرف آقای محمودحســن نژاد )مالک 
رسمی( به متقاضی واگذار گرديده است )لازم به ذکر است: آقای محمود حسن نژاد نيز 
در جلســه هيات حاضر و به موجب مشــروحه مورخ 1402/4/13 اعلام نموده است: با 
کسر سهام )مقدار يک سهم از 216 سهم( از ســند مالکيت خود به نفع متقاضی موافق 
بوده و نسبت به درخواست صدور ســند مالکيت مورد  تقاضای متقاضی ادعايی ندارد و 
همچنين آقای محمود حســن نژاد )در خصوص انتقال مقدار يک ســهم از 216 سهم( 
به متقاضی به موجب وکالتنامه شــماره 57676 مورخ 1402/4/13 دفتر 402 ابريشم، 
وکالت داده است، بنابراين مقداری از مالکيت متقاضی در ازای مالکيت رسمی مشاعی 
خود متقاضی می باشد و مقداری )يک سهم( نيز به موجب وکالتنامه مذکور، به متقاضی 

واگذار گرديده است( .
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس 
از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/03

م الف: 1563785  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/3 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 385  مورخ 1402/2/9 و 412 مورخ 1402/2/11 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حــوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، 
مالکيت  آقای حســن صادق فرد  به شناســنامه شــماره 32 کدملی 1288638191  
صادره اصفهان فرزند حســين در چهار دانگ مشــاع از ششــدانگ  يکبــاب خانه  به 
مســاحت 151/22 متــر مربع پلاک شــماره 427 فرعــی از 4348  اصلــی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبــت ملک جنوب اصفهــان  و مالکيت خانــم مهری قادری 
پور دستگردی به شناسنامه شــماره 92 کدملی 1288744889 صادره اصفهان فرزند 
عبدالحميد در دو دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب خانه به مســاحت 151/22 متر 
مربع پلاک شــماره 427 فرعی از 4348 اصلی واقع در اصفهــان بخش 5 حوزه ثبت 
 ملک جنوب اصفهان، مع الواســطه و به موجــب وکالتنامه و بيع نامــه از طرف آقای 
فرج اله ابراهيميان دستجردی )مالک رسمی: به ولايت پدرش حاج ابوالقاسم ابراهيميان 

دستجردی( به متقاضيان واگذار گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند
 می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/03

م الف: 1563759  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/4 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
 مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک
  مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 5867  مورخ 1402/04/12 هيات  چهــارم مالکيت آقای 
محسن دوازده امامی  به شناسنامه شماره 1589  کدملي 1285638379 فرزند حسن در 
ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 308/33 متر مربع پلاک شماره 15  فرعی از 6  
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در سامانه املاک 

تاييد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/03

م الف: 1563276   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 

مفاد آراء
7/5 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 8177  مورخ 1402/05/16 هيات  دوم مالکيت آقای محمد 
حسن کريمی نژاد به شناسنامه شــماره 1747  کدملي 1290528772 صادره اصفهان 
فرزند احمد در ششدانگ يکباب ســاختمان به مساحت 158/78 متر مربع پلاک شماره 
66  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از علی 
ذوالفقاری عاشق آبادی فرزند مرحوم حيدر سند 13736 مورخ 1315/1/29 دفترخانه سه 
 اصفهان و نامه 16/1401/50061 مورخ 1401/11/6 اداره راه و شهرسازی تائيد و محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/03

م الف: 1563807   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/6 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 2252 مورخ 1402/6/22 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت  آقای محمدرضا 
ابراهيميان دســتجردی به شناسنامه شــماره 13847 کدملی 1292848121  صادره 
اصفهان فرزند فرج اله  در ششدانگ يکباب خانه به مســاحت 83/04 متر مربع پلاک 
شــماره 129 فرعی از 4483  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حــوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان به موجب وکالتنامه شــماره 14681 مورخ 84/5/6 دفتر 58 اصفهان از طرف 
مهری شريعت منش )مالک رسمی(  به خانم عصمت معتمدی سده واگذار گرديده است، 
سپس از طرف خانم عصمت معتمدی ســده به موجب بيع نامه عادی مورخ 1392/4/7 
به خانم طيبه کيانی واگذار که ايشان هم سه دانگ مشــاع از مورد خريداری را به آقای 
حسينعلی کيانی واگذار نموده است، سپس خانم طيبه کيانی و آقای حسينعلی کيانی به 
موجب بيع نامه عادی مورخ 1401/7/24 ملک مورد تقاضــا را به متقاضی )محمدرضا 
ابراهيميان دســتجردی( واگذار نموده اند و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه 
محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به مالک رسمی )مهری شريعت 

منش(، دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/03
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/18

م الف: 1572077  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
7/7 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابــر رای شــماره 2242 مــورخ 1402/6/21 هيــات اول موضوع قانــون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی 
 حوزه ثبــت ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضــی، مالکيت 
خانم زهره رياحی دستجردی به شناسنامه شماره 105 کدملی 1288651341  صادره 
اصفهان فرزند عبدالکريم در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 207/21 متر مربع 
پلاک شماره 2 فرعی از 4373  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان بلاواســطه و به موجب بيع نامه عادی مورخ 1362/2/25 از طرف خانم عفت 
 فروزان دستجردی به متقاضی واگذار گرديده اســت و خانم عفت فروزان دستجردی

 )مالک رسمی( در جلســه هيات حاضر و به موجب مشروحه مورخ 1402/4/11 اعلام 
نموده است: نسبت به کسر ســهام از مالکيت خود به نفع خانم زهره رياحی دستجردی 

موافق بوده و در اين خصوص هيچ گونه ادعا و اعتراضی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند
 می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/03
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/18

م الف: 1571900  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/8 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابــر رای شــماره 2258 مــورخ 1402/6/23 و 2257 و 1402/6/23 هيــات اول 
 موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی
 مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعارض 
متقاضــی، مالکيــت خانم فاطمه شــهيدی  بــه شناســنامه شــماره 1081 کدملی 
1141133113  صادره فرزند محمد علی در ســه دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب 
ســاختمان به مســاحت 120/50 متر مربع پلاک شــماره 97 فرعی از 4485  اصلی 
واقع در اصفهان بخــش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان و مالکيت آقای حميدرضا 
کليشادی حسين آبادی به شناســنامه شــماره 1776 کدملی 1288873891 صادره 
فرزند محمد علی در ســه دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب ســاختمان به مساحت 
120/50 متر مربع پلاک شــماره 97 فرعی از 4485 اصلی واقــع در اصفهان بخش 
 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رســمی مشــاعی اوليه مفروز ثبتی

 گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می تواننــد از تاريخ انتشــار اولين  آگهــی به مدت دو مــاه اعتراض خــود را به اين 
اداره تســليم و پس از اخذ رســيد، ظــرف مدت يک مــاه از تاريخ تســليم اعتراض، 
دادخواســت خود را بــه مراجــع قضايی تقديــم نماينــد. بديهی اســت در صورت 
 انقضای مدت مذکــور و عدم وصــول اعتراض طبق مقــررات ســند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/03
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/18

م الف: 1571622  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره به آغاز بارش های پاییزی اصفهان از دهه سوم مهر 
امسال، گفت: تاکنون مطالعات پهنه بندی سیلاب در ۵۰ درصد از مساحت استان انجام شده است.

منصور شیشه فروش در گفت وگو با خبرنگار مهر با بیان اینکه مطالعات پهنه بندی سیلاب در ۵۰ درصد 
از مساحت استان اصفهان توسط شــرکت آب منطقه ای انجام شده است، اظهار داشت: مطالعات پهنه 
بندی سیلاب در حوضه های آبخیز کارون، دز، دق ســرخ و زاینده رود تکمیل و در حوضه دریاچه نمک 

نیز در حال اجراست.
وی با اشاره به اینکه مطالعات پهنه بندی ســیل در حوضه های آبخیز شهرستان خور و بیابانک و نایین 
نیز در دست اقدام است، افزود: استان اصفهان بیش از سه هزار کیلومتر رودخانه دارد و تعیین حریم و 

بستر و ساماندهی آنها ضروری است.

شناسایی ۲۲۶ سازه خطرپذیر در مسیر رودخانه های استان اصفهان
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه در مرحله نخست، مطالعات یک هزار و ۲۲۸ 
کیلومتر از رودخانه های استان انجام شده، اضافه کرد: تاکنون ۲۱۵ هکتار از حریم و بستر رودخانه های 
استان تاکنون آزادسازی،۱۳ کیلومتر از رودخانه ها ســاماندهی و ۷۸ کیلومتر از بستر آنها لایروبی شده 
است.وی با تاکید بر اینکه آزادسازی فوری حریم و بستر رودخانه ها از بند ساخت و سازهای غیر مجاز 
ضروری است، ابراز داشت: تاکنون ۲۲۶ سازه خطر پذیر در مسیر رودخانه های استان شناسایی شدند 
مانند پل هایی که فاقد توان عبور آب هستند و به شرکت آب منطقه ای اصفهان ابلاغ شده که این ها رفع 
خطر شود.مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان افزود: در راستای اجرای طرح های پیشگیری 

از ســیل، ۱۱ پروژه آبخیزداری در ســال ۱۴۰۱ در شهرســتان های تودشــک، کوهپایه، کاشان، سمیرم 
فریدون شهر، خور و بیابانک انجام شد و امسال هم ۱۰ پروژه جدید آبخیزداری در فرخی خور و بیابانک، 

بغم اردستان، چم آسمان، خوانسار، گلپایگان تیران و کرون در حال برنامه ریزی است.
به گفته شیشه فروش، مطالعات طرح های آبخیزداری در مناطق حادثه خیر از جمله رزوه چادگان، نهوج 

اردستان، جندابه و هاشم آباد و … انجام شده است.
وی تاکید کرد: اداره کل راه و شهرسازی استان مکلف است پیش از جانمایی ساختمان های طرح نهضت 
ملی مسکن با کمک مشاوران، ملاحظات پیشگیری از سیل و پیوست کاهش خطر را اجرا و حد و حریم 

رودخانه ها را رعایت کند.

۹۶ درصد استان اصفهان درگیر خشکسالی است
شیشه فروش با بیان اینکه در سال آبی ۱۴۰۱- ۱۴۰۲ ، میانگین بارش استان ۱۴۲ میلیمتر و تقریبا برابر 
با دوره بلند مدت این خطه بود، خاطرنشــان کرد: به علت تداوم کاهش بارندگی اســتان طی سه سال 
متمادی و دمای فراتر از نرمال بین یک تا ۲ درجه سلسیوس در تابستان، افزایش تبخیر و کاهش رطوبت 

خاک شرایط تشدید خشکسالی برای استان کماکان محسوس است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه براساس مطالعات یک دوره ۱۰ ساله تا پایان 
مرداد ماه امسال ۹۶ درصد مساحت اســتان را خشکسالی با شــدت مختلف دربرگرفته است، گفت: 
بر اساس اعلام اداره هواشناسی، بهبود شرایط بارندگی در اســتان اصفهان طی پاییز امسال نسبت به 

پاییز سه سال گذشته انتظار می رود.

بارش های پاییزی اصفهان از دهه سوم مهر آغاز می شود
شیشه فروش خاطرنشان کرد: طی پاییز امسال وقوع بارش های به هنگام و حتی زود هنگام در استان 
پیش بینی شده که از دهه ســوم مهر ماه امسال در مناطق غرب و شمال اســتان آغاز خواهد شد و در 
ماه های آبان و آذر بارش هــا در نیمه غربی و جنوب اصفهان، مناطق هم مرز با اســتان های کهگیلویه و 

بویراحمد و چهار محال و بختیاری شدت می گیرد.
وی اضافه کرد: بنا بر اعلام هواشناسی اســتان، وقوع بارش های بالاتر از نرمال در غرب و جنوب غرب و 
سر چشمه های حوضه آبریز زاینده رود از دهه سوم مهر و طی ماه های آبان و آذر پیش بینی شده است.

به گزارش مهر، استان اصفهان ۱۰ میلیون و ۷۰۰ هزار هکتار وسعت دارد.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبرداد: 

آغاز بارش های پاییزی اصفهان از دهه سوم مهر

۴۰ مدرسه اصفهان در کام »فرونشست«؛

زمینزیرپایمدارسخالیمیشود
پیشروی فرونشست زمین در اصفهان، سازه های مسکونی و  

مدارس را درگیر کرده است وبیش از ۴۰ مدرسه در این استان 
باید تخلیه شــوند.زمین زیر پای مدارس اصفهان خالی است، ترک بر سقف و 
دیوارهای کلاس های درس، آزمایشــگاه، نمازخانه، آبخوری و راه پله ها نقش 
بسته و شکاف های عمیق بر دیوارهای حیاط و آسفالت زمین مدرسه خودنمایی 
می کند.فرونشست زمین حالا دامن گیر آموزش و پرورش اصفهان شده است؛ 
دامنگیر اصلی ترین نهاد اجتماعی که سال هاست با کمبود فضای آموزشی برای 
تعلیم و تربیت یک میلیون دانش آموز در این استان دست و پنجه نرم می کند. 
استانی که از ۳۰ هزار کلاس درس فعال آن ۱۰ هزار کلاس قدمت بالای ۴۰ سال 
دارند و با روش های سنتی و بدون درنظر گرفتن آیین نامه های خاص ساخته 
شدند و از این ۱۰ هزار کلاس فرسوده به گفته مسئولان اصفهانی، سه هزار کلاس 

نیازمند تخریب است. 
اگر چه ســازمان نوســازی مدارس اعلام کرده که در حال تدویــن برنامه ای 
بلندمدت برای بازسازی این تعداد مدارس فرسوده در استان است اما سرعت 
پیشروی فرونشست زمین در شهر تاریخی اصفهان، گوی سبقت را از برنامه های 
مدون مســئولان ربوده و احتمال ریزش فضاهای آموزشــی در برخی مناطق 
اصفهان بر اثر این پدیده حالا باعث شــده برخی مدارس به طور کلی تخریب و 

برخی دیگر نیز بازسازی و بهسازی شوند.

فرونشست، ۶ مدرسه را در شهر اصفهان تخلیه کرد
مجید نسیمی، مدیرکل نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس استان اصفهان به 
خبرنگار مهر می گوید: مدارس نواحی چهار، پنج و ۶ آموزش و پرورش شــهر 
اصفهان بیشتر درگیر فرونشست زمین شدند و فضاهای آموزشی سایر نواحی 
آموزش و پرورش این کلان شهر نیز متاثر از این پدیده هستند. همچنین مدارس 
برخوار، پیربکران، کاشان و آران و بیدگل نیز تا حدودی درگیر این پدیده بودند.

وی با اشاره به اینکه ۲ سال اســت کمیته فنی و کارشناسی فرونشست زمین 
اصفهان تشکیل شــده اســت، می افزاید: اعداد و ارقام مختلفی که متاسفانه 
به تازگی از شمار مدارس درگیر فرونشســت در اصفهان به نقل از مسئولان در 
رسانه ها اعلام شد آمار دقیقی نبود زیرا براساس اطلاعاتی که ما در حال حاضر 
داریم ۴۰ مدرسه در سطح استان اصفهان بر اثر فرونشست زمین آسیب دیدند 
که از این تعداد، وضعیت ۶ مدرســه از حد و حدود خطرآفرین رد کرده بود و ما 

مجبور به صدور دستور تخلیه آنها شدیم.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس اســتان اصفهان اضافه می کند: از ۶ 
مدرسه ای که بر اثر فرونشست تخلیه شــده پنج مدرسه در شهر اصفهان و یک 
مدرسه در برخوار بوده که سال گذشته با هماهنگی هایی که صورت گرفت دانش 

آموزان آنها به مدارس دیگری منتقل شدند.

نســیمی می افزاید: سال گذشته ۳۴ مدرسه اســتان درگیر فرونشست بود که 
همزمان با ســفر رئیس جمهوری بــه اصفهان، این موضــوع را جزو مصوبات 
پیگیری کردیــم و تامین اعتبار برای این بخش مصوب شــد.وی با بیان اینکه 
تاکنون از محل مصوبات سفر رییس جمهوری ۶۵ میلیارد تومان برای مدارس 
درگیر فرونشست در استان داده شده است، خاطرنشان می کند: با تامین اعتبار 
از این محل بازسازی و نوسازی حدود ۲۰ مدرســه را در دستور کار گذاشتیم که 
تاکنون ۱۵ پروژه را با اعتباری که تخصیص یافته آغاز کردیم و بخشی از آنها در 

حال تکمیل است.

مهر امسال ۵ مدرسه در نواحی ۴ و ۵ تحویل دانش آموزان می شود
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس اســتان اصفهان می گوید: در ناحیه 
پنج آموزش و پرورش شهر اصفهان سه پروژه و در ناحیه چهار آموزش و پرورش 
۲ پروژه آموزشــی تکمیل شــده و برای مهر ماه امســال تحویل دانش آموزان 
می شــود؛ همچنین در پیربکران یک پروژه آموزشــی تا پایان ســال تکمیل و 

تحویل خواهد شد.
نسیمی می افزاید: امید اســت با تامین اعتبارات دولتی و کمک خیران مدرسه 

ساز به مرور پروژه ها جایگزین شود و تعداد مدارس گسترش یابد.
وی اضافه می کند: گزارشــی را نیز به کمک ســتاد مدیریت بحران استانداری 
اصفهان درخصوص وضعیت فرونشست مدارس استان تهیه و به وزارت کشور 
ارســال کردیم که از آن محل نیز با پیگیری های انجام شده، امید است امسال 
رقم اعتباری برای پروژه های باقی مانده اختصاص یابد که فضاهای آموزشی را 

یا در محلی مطمئن یا در محل خود به مرور بسازیم و جایگزین کنیم.

نیاز ۵۰۰ میلیارد تومانی برای بازسازی مدارس درگیر فرونشست
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان اصفهان با اشاره به اینکه نیاز 
اعتباری برای بازســازی مدارس درگیر فرونشست در اســتان به تعداد کلاس 
و زیربنا بســتگی دارد، می گویــد: رقمی که برای مجموع مــدارس تحت تاثیر 
فرونشست پیش بینی و اعلام نیاز کردیم بین ۴۰۰ تا ۵۰۰ میلیارد تومان برآورد 
شده که بخشی از آن از محل اعتبارات تخریب و بازسازی مدارس در حال تامین 
است. هم اینک تعدادی از پروژه های آموزشی در برخوار با کمک خیران انجام 
شده و از چهار مسیر از جمله مولد سازی اموال دولتی تلاش می کنیم که اعتبار 

برای ساخت پروژه ها و بازسازی مدارس تامین شود.
همچنین بهرام نــادی، عضو هیئت علمی دانشــگاه آزاد نجف آباد و متخصص 
عمران و ژئوتکنیک نیز به خبرنگار مهــر می گوید: مدارس ناحیه پنج آموزش و 
پرورش که محدوده مناطق هفت و هشت شهرداری اصفهان است، فرونشستی 

بین ۸ تا ۱۰ سانتیمتر در سال دارد که این عدد قابل ملاحظه ای است.

فرونشست مدارس ناحیه ۵ اصفهان چهار برابر نرخ مجاز است
وی می افزاید: ســازه های مصالح و بناهای مدارس قدیمی حداکثر نشســتی 
که می توانند داشــته باشند ۲.۵ سانتیمتر اســت در حالی که سالانه چهار برابر 
نرخ مجاز نشســت به این ســازه ها وارد می شود.این اســتاد دانشگاه و عضو 
کارگروه تخصصی فرونشست زمین در اصفهان خاطرنشان می کند: هر چه به 
سمت منطقه شمال شهر اصفهان بروید فرونشست زمین بیشتر است؛ میزان 
فرونشست در خیابان امام خمینی)ره(، محله خانه اصفهان، خیابان رزمندگان، 
شــهرک کاوه و خوراســگان بالاســت زیرا ضخامت آبرفت مناطق شمال شهر 
اصفهان بیشتر است به طوری که در کمشــچه برخوار، میزان نرخ فرونشست 
به ۱۵ سانتیمتر در سال می رســد.نادی تصریح می کند: مبحث هفتم مقررات 
ایمنی ســاختمان که وزارت راه و شهرســازی تدوین کرده و اجرای آن الزامی 
است، عنوان می کند ســازه های مصالح و بنایی برای حداکثر ۲.۵ سانتیمتر در 
طول عمر خود طراحی شود و زمانی که ۱۰ سانتیمتر زمین نشست می کند یعنی 
چهار برابر حد مجاز به ســازه طی یک سال نشســت وارد می کنیم.وی با بیان 
اینکه سال گذشته ۶ مدرســه در منطقه خانه اصفهان تعطیل شد که تنها در یک 
مدرســه ۹۲۰ نفر دانش آموز تحصیل می کردند، می گوید: امسال نیز مسئولان 
اصفهانی عنوان کردند که ۴۵ مدرســه باید تخلیه شود و جایی هم برای انتقال 

دانش آموزان نداریم.

آیین نامه ای برای ساخت و ساز در مناطق درگیر فرونشست وجود ندارد
عضو کارگروه تخصصی فرونشســت زمین اصفهان اظهــار می کند: فرض کنید 
می خواهند مدرسه ای جدید بســازند در حالی که وزارت راه و شهرسازی آیین 
نامه و مقرراتی برای طراحی مدرسه یا سازه دیگری در منطقه ای که ۱۰ سانتیمتر 
در سال نشست می کند، ندارد که به چه صورت سازه ای بسازیم که در برابر این 

نشست زمین مقاومت کند.

نادی معتقد است که نبود آیین نامه و مقرراتی برای این مسئله، خود خواسته 
است.وی اضافه می کند: منابع آب زیرزمینی را برداشت می کنیم ما به ازای آن 
فرونشست ایجاد می شود؛ آیین نامه ای تدوین نمی کنند چون معتقدند راحت 

ترین و کم هزینه ترین راه کنترل منابع آب زیرزمینی است.
فرونشست زمین اصفهان، موضوع تازه ای نیســت؛ دشت اصفهان- برخوار از 
سال ۱۳۴۵ ممنوعه اعلام شد و از آن زمان باید جلوی برداشت های بی رویه از 
منابع زیرزمینی گرفته می شــد؛ اما به دلایل مختلف سیاسی و اقتصادی، حفر 
چاه های مجاز و غیر مجاز ادامه پیدا کرد.براســاس آمار در استان اصفهان، ۶۱ 
هزار و ۴۲۲ حلقه چاه مجاز و غیر مجاز حفر شده که این تعداد چاه سالانه به طور 
متوسط ۲ میلیارد و ۵۲ میلیون مترمکعب آب از منابع زیرزمینی تخلیه می کنند.
استان اصفهان ۳۵ محدوده مطالعاتی )دشت( دارد که از این تعداد ۶ دشت آزاد 
و ۲۹ دشت ممنوعه است و از این تعداد ۱۰ دشت ممنوعه بحرانی است که یکی از 

آنها دشت اصفهان- برخوار بوده که شهر اصفهان در آن واقع است.
طی سال های اخیر اما به دلیل خشــکی زاینده رود و برداشت های غیرمجاز و 
تغذیه نشدن ســفره های آب زیرزمینی، فرونشســت زمین پیامدهای خود را 

آشکار کرده و به بحرانی پیچیده در این استان تبدیل شده است.
سازمان زمین شناسی کشور، نرخ فرونشســت زمین در اصفهان را سالانه بین 
۱۵ تا ۱۸ ســانتی متر اعلام کرده درحالی که فرونشســت بیش از چهار میلیمتر 
در دنیا بحران آب تلقی می شــود. کارشناســان فرونشســت زمین در دشت 
اصفهان- برخوار را از این حیث خطرناک می دانند که به درون شهر کشیده شده 
و تاسیسات و زیرساخت ها و مراکز جمعیتی از جمله ساختمان های مسکونی و 
مدارس را تهدید می کند.طی دو سال گذشته برای فرونشست زمین در اصفهان 
به رغم هشدار کارشناسان اقدام عاجلی نشده و کنترل این پدیده به مصوبات و 
جلساتی ختم شده که در عمل تاثیر مشهودی بر کاهش سرعت نشست زمین 

نداشته و به تخلیه و تخریب برخی از مراکز آموزشی نیز منجر شده است.

کتبر 2۰22 / شماره 3658 شنبه 7 آبا ن 1۴۰1 / 3 ربیع الثانی 1۴۴۴ / 29 ا
جامعه

دوشنبه 3 مهر 1۴۰2 / 9 ربیع الاول 1۴۴5 / 25 سپتامبر 2۰23 / شماره  391۰
جامعه
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رییسهیاتمدیرهذوبآهندلیلاجرایینشدنکاملقراردادساختوتحویلریلبهشرکتراهآهن

ریل ملی در چالش نوسانات تولیدی

؟؟؟؟؟؟؟؟؟

با مسئولان
س: ؟؟؟

عک

مفاد آراء
7/9 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آييــن نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابــر رای شــماره 2241 مــورخ 1402/6/21 هيــات اول موضــوع قانــون 
 تعييــن تکليــف وضعيــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی

 مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، 
مالکيت آقای رضا جمالی  به شناسنامه شماره 138 کدملی 1283371162  صادره اصفهان 
فرزند حسين در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 218/59 متر مربع مفروزی از  پلاک 
شماره 4786 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت 
رسمی مشاعی اوليه )سهم الارث نامبرده از مرحوم پدرش: حسين جمالی( مفروز ثبتی گرديده 
است )لازم به ذکر است آقای حسين جمالی به موجب دادنامه شماره 990997694000971 
مورخ 1399/4/22 صادره از شعبه 10 حقوقی )حصر وراثت( شورای حل اختلاف اصفهان فوت 
نموده است و ورثه وی شامل: زوجه: طلعت زارع دنبه و فرزندان: عزت و بتول و محسن جمالی 
دنبه و رضا جمالی می باشــند و ملک مورد تقاضا به موجب بيع نامه عادی مورخ 82/9/18 
از طرف طلعت زارع دنبه به آقای رضا جمالی)متقاضی( واگذار گرديده است و ورثه مرحوم 
 حسين جمالی در جلسه هيات حاضر و به موجب مشروحه مورخ 1402/3/21 اعلام نموده اند: 
» بيع نامه عادی از طرف مادرمان )طلعت زارع دنبه( به برادرمان )رضا جمالی: متقاضی( مورد 
تاييد بوده و هر گونه ادعا و اعتراضی را نســبت به ملک مورد تقاضای صدور سند مالکيت 

ششدانگ بنام متقاضی را از خود سلب و ساقط می نمائيم(. 
لذا به منظــور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند 
می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 

پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/03
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/18

م الف: 1571467  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/10 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي

- برابر رای شماره 2017 مورخ 1402/6/4 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای يداله کاويانی  به شناســنامه 
شــماره 3069 کدملی 1289237484صادره اصفهان فرزند اســداله در ششدانگ يکباب 
مغازه به مساحت 23 متر مربع پلاک شــماره 446 فرعی از 4348  اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواسطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف آقای 
احمد رضائی دستجردی )مالک رسمی( خريداری گرديده است و متقاضی نيز به موجب يک 
فقره استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به مالک رسمی 

دسترسی ندارد.
- برابر رای شماره 1949 مورخ 1402/5/26  و 1948 مورخ 1402/5/26 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای مجيد 
سليمی دستجردی  به شناسنامه شماره 1022 کدملی 1288800525 صادره اصفهان فرزند 

رضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه مخروبه  به مساحت 81/44  متر مربع پلاک 
شماره 217 فرعی از 4348  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
و مالکيت آقای قربانعلی سليمی دستجردی به شناسنامه شماره 3 کدملی 1288774419 
صادره اصفهان فرزند محمد در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه مخروبه به مساحت 
81/44 متر مربع پلاک شــماره 217 فرعی از 4348 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه 

ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
- برابر رای شماره 2014 مورخ 1402/6/4 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای محمد تقی دلشاد دستجردی  
به شناسنامه شماره 96 کدملی 1288700490 صادره اصفهان فرزند رمضان در ششدانگ 
يکباب خانه مخروبه به مساحت 80/47  متر مربع پلاک شماره 217 فرعی از 4348  اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی مشاعی 

اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
لذا به منظــور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند 
می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/03
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/18

م الف: 1571511  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
نظــر  1402 /06 /20 -140285602024006315 نامــه:  شــماره   7 /11 
  به اینکه ششــدانگ پلاک 4852/112  واقــع در بخش 5 اصفهان به شــماره ثبت

 صفحه 540 دفتر 137 املاک به شــماره ثبت 16550 و شماره چاپی سند دفترچه ای 
022088 بنام آقای طهمورث عسگری سابقه ثبت و صدور سند مالکیت دارد که پس از 
 نقل و انتقالاتی به موجب دادنامه شماره 9109970369900468 مورخ 1391/04/18 
شــعبه 20 دادگاه تجدیــد نظــر اصفهــان در مالکیــت آقــای یدالــه مهــر علی 
 دستجردی مســتقر گردیده ســپس مالک مذکور با ارائه درخواســت 1402/17459 
مورخ 1402/05/26 بانضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره 
یکتا 140202155870000213 و رمز تصدیق شماره 827475 مورخ 1402/05/26 
 به گواهی دفترخانه اســناد رســمی 348 اصفهان رســیده اســت مدعی اســت که 
ســند مالکیت به علت جابجایی مفقود  و درخواســت صــدور المثنی ســند مالکیت 
 خود را نموده  لذا مراتب  به اســتناد تبصــره یک اصلاحی ذیل مــاده 120 آئین نامه
  قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به
  ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت مذکور نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این آگهی
 ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا سند معامله 
 به این اداره تســلیم و رســید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت
  به ارائه کننده سند مســترد گردد بدیهی اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید
  یا در صــورت اعتــراض اصل ســند مالکیت یا ســند معاملــه ارائه نشــود اقدام به 

صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1572116

 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



شناسایی زمین ورزشگاه جدید ایران
زمین ساخت مجموعه ورزشی بزرگ جدید در تهران و مشابه ورزشگاه آزادی به زودی جانمایی می شود.  سید ابراهیم رییسی، رییس جمهوری ایران حدود دو هفته قبل 
در آیین تجلیل از قهرمانان و مدال آوران ورزش کشور وعده ساخت یک مجموعه ورزشی جدید در تهران را داد و اعتقاد داشت باید بتوانند یک ورزشگاه آبرومند در شانس 
مردم ایران بسازند.اکنون کیومرث هاشمی، وزیر ورزش و جوانان در مورد ماموریت رییس جمهور به او برای مشخص کردن یک زمین جهت احداث یک مجموعه ورزشی، 
عنوان کرد: این موضوع در همه ادوار مختلف خواست جامعه ورزش بوده که یک مجموعه ورزشی چند منظوره از جمله فوتبال بسازیم که رییس جمهور در حضور قهرمانان و 
ورزشکاران و پیشکسوتان، دستور این کار را دادند.وزیر ورزش و جوانان تاکید کرد: ما در مرحله اول باید زمین را شناسایی کنیم که فکر می کنم در یک ماه پیش رو برای زمین 
تعیین تکلیف کنیم و بلافاصله اقدام های بعدی را در فازهای دیگر انجام بدهیم.کیومرث هاشمی یادآور شد: باید این دغدغه جامعه ورزش را با دستور رییس جمهور برآورده 
کنیم و آنچه برای ما مهم است، اجرای دستورات شخص رییس جمهور است.گفتنی است، چندی پیش پولادگر معاون وزیر ورزش و جوانان عنوان کرده بود که احتمالا 

این مجموعه ورزشی در حوالی فرودگاه امام خمینی)ره( ساخته خواهد شد که باید دید طی یک ماه آینده زمین این ورزشگاه در کدام منطقه در نظر گرفته می شود.
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رد پای یک ایرانی در کامبک بزرگ بارسا!
والدپنیاس در حضور فوتسالیست ایرانی خود در لحظات پایانی مقابل بارسلونا شکست خورد. در چارچوب 
دیدارهای هفته سوم لیگا ناسیونال فوتسال اسپانیا، تیم والدپنیاس که سعید احمدعباسی را در فهرست 
بازیکنان خود داشت، از ساعت 22:30 شنبه شب )به وقت ایران( در سالن اختصاصی بارسلونا مقابل این 
تیم مدعی قهرمانی قرار گرفت.یاران احمدعباسی که در دو هفته ابتدایی فصل جدید لیگا ناسیونال اسپانیا 
به دو تساوی پیاپی رسیده بودند، نیمه اول مسابقه با بارسلونا را شگفت انگیز و کسب پیروزی ناباورانه دو 
بر صفر پشت سر گذاشتند و نتیجه جالب توجهی رقم زدند.بارسلونا که در دو دیدار اخیرش 4 امتیاز گرفته 
بود، در دقیقه 24 یکی از گل های خورده را جبران کرد، اما یاران احمدعباسی توانستند در دقیقه 30 دوباره 
به گل برسند و اختلاف را به دو گل افزایش بدهند تا در آستانه برتری بزرگی قرار بگیرند.در شبی که تیم 
فوتبال بارسلونا و شاگردان ژاوی توانستند بازی دو بر صفر باخته مقابل سلتاویگو را با پیروزی دو بر صفر 
عوض کنند، فوتسالیست های این باشگاه هم موفق شدند شکست سه بر یک برابر تیم والدپنیاس را با 
زدن سه گل در دقایق 34، 37 و 40 جبران کنند و به پیروزی مهمی در لیگ ناسیونال برسند.تیم فوتسال 
والدپنیاس با نمایش آبرومندانه مقابل بارسلونا و شکست در این بازی خارج از خانه دو امتیازی ماند 
و در رده یازدهم جدول لیگا ناسیونال اســپانیا قرار گرفت و آبی اناری ها نیز با 7 امتیاز پشت سر مایورکا 
پالما و ال پوزو 9 امتیازی، در جایگاه سوم ایستادند.سعید احمدعباسی، ملی پوش ایرانی تیم فوتسال 
والدپنیاس که در این مسابقه یک کارت زرد گرفت، نتوانست مثل دو دیدار قبلی گلزنی کند؛ هرچند او در 

دیدار هفته بیست و یکم فصل قبل تجربه باز کردن دروازه بارسلونا را به دست آورد.
 

حمله اصفهانی ها به صدر جدول با 3 گل
در آخرین مسابقه هفته هفتم لیگ برتر فوتسال ایران، تیم های گیتی پسند و سفیر گفتمان تهران از 
ساعت 16 در سالن پیروزی اصفهان مقابل هم قرار گرفتند که برتری در این بازی منجر به صدرنشینی 
دوباره شاگردان محمد کشاورز می شد.گیتی پسند بازی را هجومی آغاز کرد و توانست خیلی زود 
روی پاس چیپ تماشایی و بلند محمدرضا سنگ سفیدی و ضربه تمام کننده مهدی کریمی، بازیکن 
ملی پوش خود از سمت راست زمین به گل اول مقابل سفیر گفتمان تهران دست پیدا کند.لحظاتی 
پس از این گل، نوبت بهداد شیخ احمدی بود تا شلیک تماشایی و زمینی خود را از بین پاهای دروازه 
بان سفیر گفتمان عبور دهد و به تور بچسباند و گل دوم گیتی پسند را به زیبایی به ثمر رساند.حملات 
شاگردان محمد کشاورز پس از این گل بازهم ادامه پیدا کرد و این بار هم بهداد شیخ احمدی توانست 
با فرصت طلبی و اشتباه بازیکنان سفیر گفتمان در محوطه جریمه خودی استفاده کند و با زدن تکل، 
گل سوم اصفهانی ها را بزند و دبل کند.تیم فوتبال گیتی پسند اصفهان که در 6 مسابقه اخیرش موفق 
به کسب پیروزی شده بود، با مدیریت بازی و حفظ سه گل و درخشش گلر خود، توانست به برتری 
3 بر صفر خانگی مقابل سفیر گفتمان تهران دست پیدا کند تا 21 امتیازی شود و با دو امتیاز بیشتر 

نسبت به مس سونگون ورزقان، در صدر جدول لیگ برتر فوتسال قرار بگیرد.
 

»مهدی ترابی« به قطر می رود
شوک بزرگ به پرسپولیس در جدال با النصر عربستان مصدومیت زودهنگام مهدی ترابی بود که 
برنامه های تهاجمی سرخ ها را مختل کرد.پرسپولیس در این بازی در شرایطی با دو گل نتیجه را به 
حریف عربستانی واگذار کرد که مهدی ترابی، دانیال اسماعیلی فر و وحید امیری نتوانستند بازی 
را تا انتها دنبال کنند و با مصدومیت کار را به پایان رساندند.در این خصوص مهدی ترابی که از ناحیه 
مچ دچار آسیب دیدگی شده بود، نگرانی بزرگی را شکل داده بود و وضعیت این تیم را پیش از جدال 
دوم در لیگ قهرمانان آسیا به شکلی بحرانی پیش برده بود.با این حال بعد از بررسی های ابتدایی 
اکنون یحیی گل محمدی قصد دارد نام مهدی ترابی را در لیســت بازی برابر الدحیل قطر قرار دهد 
و این هافبک ملی پوش نیز تیم را در دوحه همراهی خواهد کرد تا با دســتیابی به شرایط مطلوب، 

احتمالا تیم را در این بازی همراهی کند.

زشکافه ورزش ور

نایب رییس هیئت هندبال استان اصفهان مطرح کرد:

خطر بیخ گوش رشته های ورزشی بانوان در نصف جهان

نایب رییس هیئت هندبال اســتان اصفهــان می گوید اگر 
در اصفهان با همین فرمان جلو برویم، بعضی از رشته های 
ورزشی  از بین خواهند رفت.تیم ملی هندبال زنان ایران در 
نخســتین حضور در رقابت های قهرمانی جهان با کسب 6 شکست برای 
نخستین بار جواز حضور در مسابقات قهرمانی جهان در سال 2021 را کسب 
کرد.در ادامه بانوان هندبالیست با درخشش اصفهانی ها موفق به کسب 
مجدد سهمیه جهانی و دســتیابی به مقام پنجم آسیا در چین شدند. اما 
دختران هندبال شاید یکی از بزرگ ترین غایبان بازی های آسیایی هانگژو 
پیش رو هستند.خدیجه قانع، مربی تیم ملی هندبال بانوان در گفت وگو با 
ایسنا، بعد از حذف تیم ملی هندبال زنان از بازی های آسیایی هانگژو، اظهار 
کرد: سال قبل که تیم ملی زنان، جهانی شد این نوید به بازیکنان داده شد 
که در بازی های آسیایی هانگژو جای خواهند داشت. در دوره بعد هم که 
تیم ملی باز جهانی شد باز هم دوباره این قول داده شد. اما متاسفانه کمیته 
ملی المپیک روی حرف خود نماند و تیم را حذف کرد. حال این موضوع 
شــاید تهدیدی برای تمام رشته های ورزش بانوان باشــد و اگر با همین 
دیدگاه پیش برویم، پس زنان ورزشکار چه زمانی پیشرفت خواهند کرد؟

اعظم قینانی، نایب رییس هیئت هندبال استان و سرمربی پیشین تیم 
هندبال سپاهان درخصوص شرایط هندبال بانوان استان گفت و گویی با 

»ایسنا« داشته که در ادامه می خوانید:
چه فعالیت هایی در ورزش بانوان داشــته اید و اینکه چطــور هندبال را 

انتخاب کردید؟
 هنگامی که در دوره دبیرستان مشغول به تحصیل بودم، بسکتبال بازی 
می کردم و در سال آخر دبیرستان، قهرمان ایران شــدیم. در دوره ای نیز 
توانســتم در هندبال حضور پیدا کنم و از سال 70 تا 1402 در زمینه هندبال 

فعالیت دارم.
در حال حاضر هندبال بانوان چه شــرایطی دارد؟ آیا توانســتیم به سطح 

جهانی برسیم؟
 با ســطح جهانی فاصله داریم. در شــرایط کنونی، ما هنوز در ابتدای کار 
هستیم و 2-3 سال متوالی اســت که موفق به کسب سهمیه جهانی در 
بخش های پایه )نوجوانان و جوانان( شده ایم، ولی رسیدن به سطح های 
تراز اول، زمان بر است و به سرمایه گذاری نیاز دارد، اما نسبت به بازی های 
توپی دیگر در بخش بانوان، فرصتی عالی بوده که بانوان هندبالیســت  ما 

پدید آورده اند و نتایج خوبی نیز داشته است.
چقدر در استان اصفهان به ورزش بانوان پرداخته می شود؟

اسپانسرها به دلیل نداشتن تبلیغات و دیده نشدن، کمتر به سراغ ورزش 
بانوان می آیند. کمترین بودجه نیز به بانوان اختصاص داده شــده است. 
باشگاه های بزرگی در اصفهان داریم، ولی در رشته هندبال بانوان، تنها یک 
باشــگاه تیم داری می کند. به هر حال، با سیاست های جدید، نمی دانیم 
آینده هندبال چه می شود. ذوب آهن از چرخه ای که 1۸ سال قهرمان ایران 
بوده است، حذف می شود و جایگزینی ندارد. پتانسیل اصفهان با نیروی 
انســانی و کارخانه هایی که دارد، می طلبد که در ورزش بانوان ورود کنند. 
تک باشگاه بودن، برای جامعه ورزش معضل است. از بازیکنانی که رشته 

هندبال را انتخاب می کنند، تعداد کمی از آنها به باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
می آیند و اکثر آنها به دلیل نبود اسپانسر حذف می شوند. این موارد برای 

هندبال به عنوان رشته ای که اکنون پرطرفدارتر نیز شده، معضل است.
به نظر شما چالش ها، فرصت ها و حتی هزینه ها در ورزش بانوان چیست؟

 با کمترین بودجه، تیم های لیگ برتر و سایر شرایط را برنامه ریزی می کنند. 
بانوان ما کمترین درآمد را در رشته خود دارند. با وجود اینکه رشته هندبال 
2-3 سالی است جهانی شــده، می طلبد که با این تورم اقتصادی، تغییر 
اساســی در روند برنامه ریزی مالی شــود. بعضی از هندبالیست های ما 
نان آور خانواده هســتند. درست اســت که در اروپا نیز درآمدها خیلی بالا 
نیست، ولی در ســال می توانند دو میلیارد درآمد داشته باشند، ولی یک 
بازیکن هندبال در ایران، فکر نکنم بتواند به ۵0 تومان درآمد برسد. باید در 

این قضیه بازنگری صورت گیرد. 
برای پیشرفت چه نیازهایی داریم؟

 زیرساخت نیاز است. به هر حال، لازم است شرایط پایداری مخصوصا از 
نظر مالی برای مربیان ایجاد شود. در بخش آموزش و پرورش ورود کنند و 
بتوانند نیروهای خوب را به کار گیرند و استعدادها را نیز شناسایی کنند که با 
ورود این استعدادها به ورزش، شرایط روحی و روانی استان تغییر خواهد 
کرد و مطلوب تر خواهد شد. هنگامی که شاد زندگی کنیم، سالم باشیم و از 
جایی که هستیم لذت ببریم، مطمئنا در چرخه زندگی اجتماعی، تغییرات 
اساســی پیش خواهد آمد. بهترین کار این اســت که از نظر من نوعی که 
32 سال است در این رشــته فعالیت دارم و با هیئت و آموزش و پرورش 

همکاری داشته ام، به این نتیجه برسیم که حداقل ها باید باشد تا یک مربی 
یا بازیکن به سیستم وارد شود تا بتواند در آن رشته استعدادپروری کند. 
این اتفاق ها باید بیفتد، چه از نظر روانی و مالی و چه از نظر اینکه مربیان 

تامین شوند.
 حمایت های باشــگاهی برای ورزش بانوان چطور اســت و چه اقداماتی 

لازم است؟
ما یک باشگاه در هندبال بانوان بیشتر نداریم و آن هم باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان است که سیاست  های آن توسط مدیر عامل یا هیئت مدیره نوشته 
می شود و برنامه ریزی هایی برای باشگاه خود دارند. در سطح کلان باید به 
تصمیم اداره ورزش و جوانان، هیئت ها و فدراسیون ها یا آموزش و پرورش 
و بخش ورزش و دانش آموزی پرداخته شود که من متاسفانه این موارد را 
نمی بینم که بگویم ما خیلی خوبیم، خیر. اگر در اصفهان با همین فرمان به 

جلو برویم، بعضی از رشته های ورزشی مان از بین خواهند رفت.
چه رقابت های هندبالی را پیش رو دارید؟

 در سطح ملی مسابقات جهانی بزرگسال بانوان را در پیش داریم. اکنون 
هندبالیست های رده جوانان دختر ما در چین مجددا سهمیه جهانی کسب 

کرده اند و موفق به کسب مقام پنجم در آسیا شده اند.
سخن پایانی؟

 از رسانه به عنوان زبان همه ورزش ها و حامی ورزش که با به چالش کشیدن 
بعضی صحبت ها و سؤالات باعث پررنگ تر شدن اهمیت ورزش در بخش 

بانوان شده، تشکر می کنم.

نارضایتی »کانسلو« با وجود زدن گل پیروزی بارسلونا
وینگر پرتغالی بارسلونا باوجود زدن گل پیروزی از عملکرد خودش در دیدار برابر سلتاویگو راضی نیست.
به گزارش ایسنا و به نقل از اسپورت، بارســلونا در دیدار برابر سلتاویگو باوجود آن که با دو گل از حریف 
خود عقب بود؛ اما توانست در نهایت با نتیجه ســه بر دو به پیروزی دست پیدا کند.کانسلو زننده گل 
سوم آبی اناری ها در این بازی بود.او بعد از بازی گفت: شخصا بازی بسیار بدی را به نمایش گذاشتم و 
اشتباه زیادی در  این بازی داشتم؛ اما خوشبختانه در نهایت با تمرکز و میل زیادی که به هجوم داشتیم 
توانستیم به پیروزی برسیم. به نظرم شایسته کسب پیروزی در این بازی بودیم.کانسلو ادامه داد: در 
بعضی از دقایق تمرکز لازم را نداشتم و این طبیعی است. باید بهتر از این شویم. این که بد بازی کنیم و 
در نهایت پیروز شویم بهتر است تا خوب بازی کنیم و در نهایت پیروز نشویم. باید تلاش بیشتر از خود 
نشان دهم چرا که اگر خوب بازی نکنم من را کنار می گذارند.کانسلو به صورت قرضی از منچستر سیتی 
به بارسلونا پیوسته است. او فصل قبل را هم به صورت قرضی در بایرن مونیخ به میدان رفت.بارسلونا 

با پیروزی که در این بازی به دست آورد، موقتا جای رئال مادرید را در صدر جدول رده بندی گرفت.
 

۵ گزینه جایگزینی »ژسوس« در الهلال
باشگاه الهلال برای انتخاب جایگزین ژســوس ۵ مربی بزرگ را در نظر گرفته است که از بین آنها 
دست به انتخاب خواهد زد.به گزارش ایســنا، الهلال با هدایت ژسوس پرتغالی عملکرد خوبی در 
فصل جاری نداشته است. تساوی ناامید کننده برابر ضمک در لیگ عربستان که منجر به از دست 
رفتن صدر جدول رده بندی شد انتقادها را از سرمربی پرتغالی بسیار بالا برده است و این باعث شده 
تا او به اخراج بسیار نزدیک شود.الهلال فصل جدید را خوب آغاز نکرده است. از یک طرف شکست 
برابر النصر در فینال جام باشگاه های کشــورهای عربی و از طرف دیگر هم شروع ناامید کننده در 
لیگ قهرمانان آسیا با تساوی خانگی برابر نماینده ازبکستان باعث شده تا بسیاری ژسوس را گزینه 
خوبی برای هدایت الهلال ندادند.الهلال قبل از دیدار دوم خود در لیگ قهرمانان آسیا برابر نساجی 
به مشکل خورده و بحث اخراج ژسوس بسیار جدی اســت. روزنامه سعودی اسپورت نوشت که 
این مربی باتجربه پرتغالی با نیمار هم به مشکل خورده است چرا که این بازیکن برزیلی خواستار 
بازوبند کاپیتانی الهلال شده؛ اما ژسوس آن را به او نداده است.سعودی اسپورت در گزارش خود از 
۵ گزینه جایگزینی ژسوس سخن به میان آورد و نوشت: زیدان، لوپتگی، مارکو سیلوا، گراهام پاتر 

و کیکه ستین ۵ مربی هستند که مورد توجه الهلال در صورت اخراج ژسوس خواهند بود.
 

ژاوی: بازگشت هیجان انگیزی بود
سرمربی بارسلونا بسیار خوشحال اســت که تیمش توانست در دیدار برابر سلتاویگو شکست را با 
پیروزی 3 بر 2 در دقایق پایانی عوض کند.به نقل از مارکا، بارسلونا در هفته ششم رقابت های لالیگا 
یک پیروزی ارزشمند و شــیرین را تجربه کرد.آبی اناری ها در دیدار برابر سلتاویگو با دو گل عقب 
بودند؛ اما در دقایق پایانی سه گل به ثمر رساندند تا یک شب به یادماندنی را برای هواداران خود رقم  
بزنند.ژاوی بعد از بازی گفت: ریمونتادای)بازگشت( سخت اما هیجان انگیزی بود. شرایط بسیار 
سخت شده بود. با دو گل عقب بودیم و فرصت زیادی نداشتیم؛ اما با شجاعت و اعتماد به نفس 
بالا بازی کردیم. باوجود آن که در بعضی از دقایق نظم لازم را نداشتیم در نهایت سه امتیاز را کسب 
کردیم.او ادامه داد: ما در دقایق پایانی بسیار ریسک کردیم و چاره ای هم نداشتیم. در دقایق پایانی 
تنها با دو بازیکن دفاع کردیم و همه در حمله شرکت کردند. همه چیز به خوبی پیش رفت و ریسک 
ما جواب داد تا سه امتیاز را به دســت آوریم.ژاوی درباره تاثیر گاوی در کسب  این پیروزی گفت: 
گاوی این توانایی را دارد که در هر منطقه از زمین بازی کند. او چه با سه هافبک و چه با 4 هافبک 
بازی کنیم، بازهم بازیکنی موثر است.سرمربی آبی اناری ها در پایان گفت: بسیار خوشحال هستیم 
که سه امتیاز این بازی را به دست آوردیم. باید بهتر از این ظاهر شویم. متاسفانه این بهترین بازی 

ما نبود؛ اما خوشبختانه پیروز شدیم.

خبر  روز

از قهرمانی المپیک تا ضعیف ترین 
نمایش سال؛

»گرایی« در ایران مانده 
بود، این فقط شبیهش بود!

وقتی محمدرضــا گرایی برای کشــتن وقت، 
خیس بودن تشک کشتی را بهانه کرد، مشخص 
بود که تورنمنت بــرای او خوب پیش نمی رود.

به گــزارش »ورزش ســه«، ســتاره تیم ملی 
کشتی فرنگی ایران، محمدرضا گرایی، قهرمان 
مســابقات کشــتی المپیک با یک شکست 
ســنگین مقابل حریــف آذربایجانــی از دور 
مسابقات کنار رفت.این اتفاق در شرایطی رخ داد 
که گرایی شانس اول کاروان کشتی فرنگی ایران 
برای کسب مدال طلا تلقی می شد؛ اما از همان 
کشتی نامطمئن اول مشخص بود که او برای 
قهرمانی وارد این تورنمنت نشده است. اگرچه 
سال گذشته تا فینال مسابقات در بلگراد پیش 
رفته و در آنجا مغلوب کشــتی گیر صرب شده 
بود و همه فکر می کردیم این بار وقت انتقام از 
ستاره میزبان است.وقتی کشتی های گرایی را 
مرور می کنیم و به امتیازات به دست آورده و از 
دست رفته نظری دوباره می اندازیم، مشخص 
است که او با کمترین آمادگی در این سال ها وارد 
رقابت های جهانی شده بود. او به خصوص در 
کشتی دوم مقابل حریف ژاپنی، زنگ خطر را به 
صدا در آورد و در شرایطی پس از دادن ده امتیاز 
به حریف ژاپنی 11-10 به یک چهارم نهایی رفت 
که از شدت خســتگی روی پا بند نبود و بارها و 
بارها با قطع کشتی و نشستن روی زمین نشان 
داد که توکشتی گیر ژاپنی در مسابقه یک هشتم 
نهایی شش بار با بارانداز گرایی را تاباند که البته 
شانس گرایی بود که سه بارانداز حریف ژاپنی 
مورد قبول قرار نگرفت .گرایی در این مسابقات 
شبیه کشتی گیرانی عمل کرد که وزن بسیاری کم 
کرده و از شدت فشار کاهش وزن نمی تواند روی 
پای خود بایستد. ضمنا نحوه برگزاری مسابقات 
و فاصله کم بین رقابت ها در دورهای بعد از یک 
هشتم مزید بر علت شد که او بدون بازیابی توان 
خود روی تشک برود و به طرز عجیبی در دیدار 
مقابل حریف آذربایجانی یک بار سالتو بشود 
و در بار دوم با خوردن یک فن بالاتنه و روی پل 
رفتن، چهار امتیاز به او بدهد و کار به حذف او از 

مسابقات بکشد.

فوتبال جهان

عکس خبر  

جنجالی ترین 
شادی فوتبال 

انگلیس تکرار شد 
جیمی واردی، ستاره لسترسیتی، 
امانوئــل آدبایــور درونی خــود را 
هنگامی کــه تمام طــول زمین را 
می دویــد تــا در مقابل هــواداران 
بریستول ســیتی جشن بگیرد، به 
نمایش گذاشــت.گفته می شــود 
واردی از این طریق به شــعارهای 
تندی کــه طرفــداران حریف علیه 
همسر او سر داده بودند، پاسخ داد. 

مدافع سابق نفت مسجدسلیمان به شدت نسبت 
به عدم پرداخت مطالباتش از ســوی این باشگاه 
گلایه دارد. مجتبی لطفی که پس از حضور در فوتبال 
ایران تصمیم گرفت در نقل و انتقالات تابستانی به 
لیگ اندونزی برود، به خاطر عدم دریافت مطالبات 
خود از باشگاه نفت مسجدسلیمان حکم قطعی از 
کمیته های تعیین وضعیت و اســتیناف فدراسیون 
فوتبال گرفته، اما با این وجود باشگاه نفتی مطالبات 
او را پرداخت نکرده و بدون مشکل مسابقات خود را 
در لیگ یک انجام می دهد.لطفی در خصوص عدم 
پرداخت مطالباتش توســط نفت مسجدسلیمان 
عنوان کرد: باید خیلی زود گله خودم را عنوان کنم. 
جناب آقای نورشرق! دیگر ما باید چه کاری انجام 

بدهیم و چــه نامه ای باید بزنیم تــا بتوانیم به حق 
و حقوق خودمان برســیم.وی یادآور شد: شکایت 
کردیم، حکم گرفتیم و انواع و اقســام تبصره های 
لازم را زدیم تا به پول و حق خودمان برسیم. شخصا 
به آقای تاج و فدراسیون فوتبال نامه مستقیم زدم، 
اما دریغ از اینکه یک نفــر بیاید و به حق و حقوق ما 
رســیدگی کند.مدافع ســابق نفت مسجدسلیمان 
اضافه کرد: سه هفته قبل آقایان مسئول در باشگاه 
نفت مسجدسلیمان آیه قرآن آوردند و قسم خوردند 
که خیلی زود پول شما را می دهیم و بنده پس از دو 
ســال طلبکار بودن، دوباره تخفیف دادم تا زودتر به 
پولم برسم، اما دریغ از اینکه هزار تومان به حسابم 
واریز کنند.لطفی در خصوص افزایش چشــمگیر 

رقم دادرسی از ســوی کمیته تعیین وضعیت برای 
دریافت شــکایت از بازیکنان ابراز کرد: شما هزینه 
دادرســی و شــکایت را 60-۵0 درصد بــالا بردید، 
اما هیچ ترتیب اثری برای رســیدگی به شــکایت 
ما بازیکنان نداشــتید. اگر واقعا ما بازیکنان برای 
فدراســیون فوتبال اهمیتی نداریم، پس فوتبال را 
تعطیل کنند تــا خود آقایان و امثــال مدیران نفت 

مسجدسلیمان وارد گود شوند.

مدافع سابق نفت مسجدسلیمان:

 آقای تاج! این فوتبال را تعطیل کنید



در  زنده گیری  نیست،  زنده گیری  به  نیازی  فعلا 
شرایطی که خیلی ضروری باشد و شرایط فنی و 

تخصصی ایجاب کند، انجام می شود

مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان در دیدار با ۲ خانواده شهید:

وظیفه امروز ما قدم برداشتن در راه شهداست
مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان در دیدار با دو خانواده شهید با اشاره به اینکه امروز وظیفه ماست که در راه 
شهدا گام برداریم، گفت: دفاع مقدس همیشه باید زنده نگه داشته شود، زیرا گنجینه ای از ارزش های اصیل 
اسلامی است و رمز پیروزی رزمندگان اسلام در دفاع مقدس الگوپذیری از درس ها و آموزه های نهضت 
عاشورا بود.به گزارش خبرنگار ایمنا، همزمان با آغاز هفته دفاع مقدس مدیران شهری منطقه ۱۱، مدیران 
بنیاد شهید و فرماندهان سپاه با خانواده شــهدا دیدار و گفت وگو کردند.در این دیدار از دو خانواده شهید 
تقدیر شد؛ شهید عبدالرحیم فریدمنش فرزند مهدی متولد ۱۳۴۴ رهنان، اعزامی بسیج که سیزدهم 
آبان ماه ۱۳۶۲ در مریوان کردستان به شهادت رسید و در گلزار شهدای رهنان به خاک سپرده شد.همچنین 
شهید علیرضا بابا صفری فرزند میرزا عبدالحسین، متولد ۱۳۴۲ در اصفهان که پانزدهم مردادماه ۱۳۶۲ در 
تپه های برهانی کردستان به شهادت رسید و در گلزار شهدای رهنان آرام گرفت.حسن محمدحسینی، مدیر 
منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان در این دیدار با اشاره به اینکه امروز وظیفه ماست که در راه شهدا گام برداریم، 
اظهار کرد: دفاع مقدس همیشه باید زنده نگه داشته شود، زیرا گنجینه ای از ارزش های اصیل اسلامی 
است و رمز پیروزی رزمندگان اسلام در دفاع مقدس الگوپذیری از درس ها و آموزه های نهضت عاشورا 
بود و وظیفه داریم از این ارزش ها صیانت کنیم.وی، خانواده شهدا را گنجینه های ارزشمند نظام و انقلاب 
دانست و افزود: اقتدار جمهوری اسلامی ایران، برگرفته از ایثار شهدای والامقام هشت سال دفاع مقدس 
و بصیرت خانواده های عزیز آن هاست و اگر امروز این کشور در آرامش و امنیت و قرار دارد، به برکت خون 

شهدا و از خودگذشتگی خانواده های شهداست.
 

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان:

مدرسه استثنایی حاج احمد حر، مجهز به کف پوش بازی می شود
مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان گفت: یکی از مطالبات مدرسه استثنایی حاج احمد حر تامین کف پوش بازی 
بود که این خواسته محقق و به مناسبت روز جهانی معلولان انجام می شود.محمد صیرفی نژاد در جمع دانش 
آموزان مدرسه استثنایی حاج احمد حر و اولیای دانش آموزان اظهار کرد: مطالبات مدرسه استثنایی از جمله 
ایجاد کف پوش بازی در مدرسه در دستور کار شهرداری بوده است بنابراین به مناسبت روز جهانی معلولان این 
مطالبه محقق و در اختیار دانش آموزان معلول قرار می گیرد.وی افزود: تاکنون فعالیت های ویژه ای در محله 
دهنو و ولدان با توجه به بودجه محرومیت زدایی تخصیص یافته انجام شده است که امیدواریم این همکاری 
با کمک معتمدان در محلات ولدان و دهنو ادامه داشته باشد.صیرفی نژاد یادآور شد: این امنیت و آرامش کنونی 
ما مرهون هشت سال ایثارگری و تلاش شــهدا و رزمندگان بوده است لذا ما باید شکرگزار این نعمت بزرگ 
امنیت و آسایش باشیم. حمیدرضا رادمهر، مشاور استاندار اصفهان در امور معلولان در ادامه این نشست با 

حضور در مدرسه استثنایی حاج احمد حر منطقه دو ،زنگ آغاز مهر را نیز در این مدرسه نواخت.
 

مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان:

تسریع در تعریض گذر شهید موسویان در گرو همکاری 
شهروندان است

مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان از تعریض گذر شهید رسول موسویان واقع در محله باغ فردوس خبر 
داد و گفت: از تمام شهروندانی که در محله باغ فردوس ساکن هستند درخواست می کنم مالکان اراضی 

در مسیر این گذر را به منطقه معرفی کنند تا بتوانیم تشکیل پرونده و مقدمات آزادسازی را انجام دهیم.
جواد کشانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: تعریض گذر شهید رسول موسویان به عنوان یکی از 
پروژه های عمرانی، در بودجه ســال جاری برای منطقه ۱۳ پیش بینی شده است.وی افزود: با توجه به 
ترافیک خیابان باغ فردوس و دستگرد، تملک و آزادسازی برای تعریض گذر شهید موسویان در دستور 
کار قرار گرفت، زیرا شهروندانی بازدیدکننده از مجموعه گردشگری ناژوان از این مسیر عبور می  کنند و منجر 

به ترافیک سنگین می شود و همین موضوع نارضایتی مردم محله را به همراه دارد.

اخبار

معاون محیط زیست اصفهان درباره وجود گرگ در اطراف سکونتگاه های شهری و روستایی:

یک امر طبیعی است!

معاون محیط زیســت طبیعی و تنــوع زیســتی اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان اصفهان گفت: وجود گرگ در اطراف سکونتگاه های شهری 
و روستایی امری طبیعی است.حسین اکبری در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظهار داشت: سگ سانانی مانند گرگ، شغال و روباه گونه هایی هستند که 
سازگاری بالایی با انواع محیط های مختلف دارند. این گونه ها با چشم اندازها 
و اثرات انسان ساخت سازگار بوده و برخلاف گربه سانان توانمندی هایی برای 
نزدیک شدن به روستاها و مزارع برای پسماند خواری و جست وجوی غذا 
دارند.وی افزود: باید توجه داشت که گستره وسیعی به لحاظ بوم شناختی 
زیستگاه این گونه های حیات وحش شناخته می شود؛ این گونه ها در دشت، 
کوهستان، دره، نیزار و زیست بوم های آبی پیدا می شوند و مشاهده آنها در 
این زیستگاه ها امری طبیعی اســت.معاون محیط زیست طبیعی و تنوع 
زیستی اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان با اشاره به اینکه این 
گونه ها ممکن است برای جابه جایی و یا یافتن غذا در یک منطقه مشاهده 
شوند، خاطرنشان کرد: این امر طبیعی اســت در مواردی باید نگران بود که 
فردی از این گونه ها هار باشد و یا اینکه گرگ و شغال به دامداری و محلی که 
مرغ و احشام نگهداری می شوند، حمله کنند و از سمت حیات وحش و گرگ 
به دام ها خسارت وارد شود.اکبری با بیان اینکه محیط زیست استان در این 
زمینه اقدامات پایش و کنترلی و نظارتی و هماهنگی بین بخشی دارد، افزود: 

در نجف آباد نیز درمورد گرگ های مشاهده شده هماهنگی های بین بخش 
بین شهرداری و دهیاری ها، نیروی انتظامی و دامپزشکی داریم که بتوانیم 
با اقدامات پیشگیرانه گرگ ها را از محیط مسکونی دور نگه داشته و به سمت 
زیستگاه اصلی هدایت کنیم.وی به ارائه آموزش به جوامع محلی روستاها 
اشاره کرد و گفت: ساکنان روستاها به خصوص کودکان در ساعات شب سعی 
کنند در حاشیه روســتاها رفت و آمد کمتری داشته باشند و ضریب ایمنی 

محل نگهداری دام و طیور را افزایش دهند.

   زنده گیری گرگ در نجف آباد نداشتیم
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی اداره کل حفاظت محیط زیست 
استان اصفهان با بیان اینکه زنده گیری یا اقدام مداخله ای در موارد بسیار 
نادر و در گام آخر برنامه محیط زیست است، اظهار داشت: تلاش می کنیم 
با کنترل و پایش مناطق با همکاری جوامع محلی، آموزش آنان و اقدامات 
اصولی از طریق دهیاری ها و شــهرداری ها برای جمع آوری پسماندها که 
جاذبه زیادی برای ورود حیات وحش به ســکونتگاه های روستایی دارد، 
موارد حضور حیات وحش به حداقل برسد، اگر چه مشاهده گونه هایی مثل 
گرگ، شغال و روباه در اطراف ســکونتگاه ها و مزارع امری طبیعی است.

اکبری با بیان اینکه تاکنون زنده گیری گرگ در منطقه نجف آباد نداشتیم، 

افزود: وجود گرگ یک رفتار طبیعی است و در مسیر جابه جایی این حیوان 
شهر و روستا و جاده است، زیستگاه تاریخی این ها دشت و کوه است. فعلا 
نیازی به زنده گیری نیست، زنده گیری در شرایطی که خیلی ضروری باشد 
و شرایط فنی و تخصصی ایجاب کند، انجام می شود.پیش تر منصور شیشه 
فروش، مدیرکل مدیریت بحران استانداری در گفت وگو با خبرگزاری مهر 
اعلام کرد که بر اثر حمله گرگ ها به روستای حسین آباد بخش مهردشت 
شهرستان نجف آباد در روز دوشنبه ۱۳ شهریور ماه ۶ نفر مصدوم شدند که 
چهار نفر به مراکز درمانی منتقل شده اند و از این تعداد سه نفر ترخیص و یک 
نفر تحت عمل جراحی قرار گرفت.به گفته وی، در مجموع سه گرگ به این 
روستا حمله کرده بودند که یک قلاده توسط محیط زیست شناسایی و کشته 
شد و ۲ گرگ دیگر نیز متواری شده و تیم های محیط زیست با استفاده از 
هلی شات در حال رصد منطقه هستند.هفته گذشته روابط عمومی اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان نیز با انتشار کلیپی از پایش پهپادی 
روستای حسین آباد خبرداد که البته در تصاویر انتشار یافته گرگی مشاهده 
نشده بود.دی ماه سال گذشته نیز در پارک جنگلی ناژوان شهر اصفهان سه 
قلاده گرگ مشاهده شدند. طی یک سال اخیر طی چند مورد حضور شغال 
و روباه در شــهر اصفهان که در میدان نقش جهان به دنبال غذا می گشتند، 

خبر ساز شده بود.
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خبر روز 

رییس پلیس راهور استان اصفهان:

 سرویس ها در حیاط مدارس، دانش آموزان را سوار
 و پیاده کنند

رییس پلیس راهور استان اصفهان گفت: به منظور ساماندهی ترافیک سرویس ها در حیاط مدارس 
دانش آموزان را سوار و پیاده کنند.به گزارش خبرنگار مهر، سرهنگ اصغر زارع در جمع خبرنگاران 
ضمن تبریک آغاز سال تحصیلی به دانش آموزان، دانشجویان، معلمان و اساتید دانشگاه ها با بیان 
اینکه همه ساله با آغاز سال تحصیلی طرح ویژه پلیس راهور به منظور پوشش ترافیکی معابر پرتردد 
و اصلی در راستای ارتقای ایمنی تردد دانش آموزان به ویژه در مقاطع ابتدایی و راهنمایی و همچنین 
پوشش ترافیکی مدارس در حاشیه خیابان ها در دســتور کار قرار می گیرد، اظهار داشت: بر همین 
اساس همزمان با آغاز سال تحصیلی تمامی ماموران پلیس راهور استان اصفهان در مرکز و تمامی 
شهرستان های تابعه استان به حالت آماده باش در آمدند تا ان شاء ا... در این ایام عبور و مرور روان و 
بدون مشکلی داشته باشیم.وی، آشنا کردن دانش آموزان با علائم راهنمایی و رانندگی و اصول اولیه 
ایمنی عبور و مرور با همکاری و مشارکت مدیران مدارس و اولیای دانش آموزان، راه اندازی پلیس 
مدرسه با کمک مدیران مدارس، ساماندهی گذرگاه های عابر پیاده و ایمن سازی معابر در محدوده 
مدارس با همکاری شهرداری ها و تقویت آموزش مجازی قوانین و مقررات رانندگی با استفاده از 
بســترهای در اختیار آموزش و پرورش را از جمله مهم ترین برنامه هــای این پلیس در طرح ویژه 
بازگشایی مدارس عنوان کرد.رییس پلیس راهور استان اصفهان همچنین ساماندهی سرویس های 
مدارس، پیشگیری از تردد سرویس های مدارس بدون مجوز، نظارت بر رعایت ظرفیت مندرج در 
کارت خودرو، توسط ســرویس های مدارس را از دیگر برنامه های پلیس راهور اصفهان برشمرد و 
گفت: از رانندگان هم می خواهم که مراقب دانش آموزان باشند و به فرمان ایست پلیس مدرسه و 
همیاران پلیس توجه کنند.وی افزود: به خانواده ها هم توصیه می کنم که بدون هماهنگی با مسئولان 
مدارس، رانندگان سرویس مدارس که فاقد مجوز در امر جابه جایی دانش آموزان هستند را به عنوان 
سرویس مدرسه فرزند خود انتخاب نکنند.ســرهنگ زارع اضافه کرد: همچنین توصیه می کنم تا 
حد امکان خانواده ها از سرویس مدارس برای حمل و نقل فرزندان خود استفاده کنند و اگر قصد 
دارند تا فرزندان شان را با خودری شخصی به مدرســه ببرند زمان حرکت خود از منزل تا مقصد را 
مدیریت کنند تا با مشکل ترافیک در سطح شهر مواجه نشویم.وی از رانندگان سرویس ها و والدین 
دانش آموزان هم خواست تا برای پیاده یا ســوار کردن فرزندان از تجمع در مقابل مدارس و مراکز 
آموزشی خودداری کنند.رییس پلیس راهور استان اصفهان گفت: از مدیران مدارس هم انتظار داریم 
که ترتیبی اتخاذ کنند تا سرویس های مدارس در حیاط مدرسه نسبت به سوار و پیاده کردن دانش 

آموزان اقدام کنند تا از بار ترافیکی در حاشیه مدارس و خطرات ناشی از آن جلوگیری به عمل آید.
 

سرپرست انتقال خون استان اصفهان:

۷۵ هزار اصفهانی طی ۶ ماه امسال خون اهدا کردند
سرپرست انتقال خون استان اصفهان گفت: طی ۶ ماه نخست امسال ۷۵ هزار و ۴۲۶ نفر اصفهانی 
خون خود را برای بیماران نیازمند اهدا کردند.کیان دهراب پور در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشــاره 
به آمار اهدای خون طی ۶ ماه نخست امسال در استان اصفهان اظهار داشت: در این بازه زمانی ۹۵ 
هزار و ۴۶۸ نفر در استان اصفهان برای اهدای خون مراجعه کرده اند.وی با بیان اینکه از این تعداد 
مراجعه کننده ۷۵ هزار و ۴۲۶ نفر موفق به اهدای خون شدند، ابراز داشت: این آمار نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته ۵.۵ درصد افزایش داشته است.سرپرست انتقال خون استان اصفهان با بیان 
اینکه ۵۵ درصد از اهدا کنندگان خون در اســتان اصفهان اهداکننده مستمر هستند، گفت: این در 
حالی است که هنوز آمار اهداکنندگان خانم در این استان از سه درصد بالاتر نرفته است.وی اضافه 
کرد: در حال حاضر میزان ذخیره خون استان اصفهان ۲ هزار و ۸۳۸ واحد است که این میزان معادل 

تامین نیاز ۵.۷ روز است.

بامسئولان 

فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج( 
استان اصفهان:

آمریکایی ها به دنبال ساقط 
کردن اصل نظام بودند

فرمانده ســپاه صاحــب الزمان)عج( اســتان 
اصفهان گفــت: آمریکایی ها به دنبال ســاقط 
کردن اصل نظام بودند و امروز به برکت جنگ و 
خون شهدا ایســتادگی و مقاومت از ایران فراتر 

رفته است.
به گــزارش خبرنگار مهــر، ســردار مجتبی فدا 
شامگاه شنبه در مراسم یادواره شهدای اردستان 
اظهار داشــت: نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران بزرگی و عظمت را برای کشــور برگرداند و 
در دوران پادشاهی رضاخان قیام مردم تبریز و 

مشهد و همچنین سرکوب مخالفان انجام شد.
وی افزود: صدام از پنج منطقــه از جمله غرب، 
شــمال غرب، مرکزی، جنــوب و جنوب غرب 
حمله خود به ایران را آغاز کرد ؛اما امام راحل در 
آغاز جنگ اولویت کشــور را جنگ و دفاع اعلام 
کرد و امید بخشــی به مــردم را در برنامه های 
خود داشــت.فرمانده ســپاه صاحــب الزمان 
)عج( اســتان اصفهان خاطرنشــان کرد: تمام 
ابرقدرت های جهان از جمله کشورهای اروپایی 
و آمریکایــی در جنگ تحمیلــی از صدام دفاع 
می کردند ؛اما هدایت امــام)ره(، ایمان، اراده و 
جانفشانی رزمندگان تاریخ درخشان و طلایی را 

در طول ۴۳ سال گذشته انقلاب رقم زد.
ســردار فدا تصریح کــرد: آمریکایی ها به دنبال 
ســاقط کردن اصل نظام بودند و امروز به برکت 
جنگ و خون شهدا، ایستادگی و مقاومت از ایران 
فراتر رفته و دنیا را فراگرفته است.وی تاکید کرد: 
ایران امروزه در مهندسی، نانو، فناوری های نوین 
و قدرت موشــکی جزو اولین کشورهای منطقه 
خاورمیانه اســت و اکنون پهپاد آمریکایی حق 
تجاوز به مرزها و سرزمین ایران را ندارد همچنین 
جمهوری اسلامی در مذاکرات با عزت و اقتدار از 
کشــور و ملت خود دفاع می کند.فرمانده سپاه 
صاحب الزمان )عج( استان اصفهان بیان کرد: 
آمریکایی ها با اســتفاده از توطئه های مختلف 
نظیر اســتفاده از جنگ نظامی، نفــوذ از طریق 
دولت موقت وقت و ســپس نیز تحریک کردن 

صدام قصد مقابله با ایران داشتند.

مراسم غبارروبی مزار 
شهدای گمنام در 

آرامستان باغ رضوان 
اصفهان

همزمــان بــا گرامیداشــت هفته 
دفاع مقدس، مزار شــهدای گمنام 
در آرامســتان باغ رضوان اصفهان 

غبارروبی شد.

عکس خبر

طی ۶ ماه امسال؛

۲۰۰ نوبت اعزام گروه های تبلیغی در سطح شهر اصفهان انجام شد
معاون فرهنگی تبلیغی دفتر تبلیغات اسلامی اصفهان گفت: بیش از ۲۰۰ نوبت اعزام گروه های تبلیغ عمومی و تخصصی در شش ماهه نخست سال جاری در سطح شهر 
اصفهان انجام شده است.حجت الاسلام حامد اهتمام در گفت و گو با خبرنگار مهر اظهار داشت: با هدف تقویت روحیه کار گروهی که اثربخشی بیشتری نسبت به کار فردی 
دارد، تشکیل و اعزام های گروه های تبلیغی انجام شده است.وی با اشاره به اینکه اعزام های گروهی به صورت عمومی و تخصصی در مناسبت های مختلف سال انجام 
می شود، گفت: در ماه محرم و صفر سال جاری با هماهنگی شهرداری، سازمان تبلیغات اسلامی، سپاه و تشکل های مردمی، مبلغان تخصصی دفتر تبلیغات اسلامی 
اصفهان با حضور در موکب های سطح شهر اصفهان نماز جماعت و سخنرانی برپا کردند و در ادامه پاسخگوی سوالات احکام، اعتقادی، قرآن و مشاوره مراجعه کنندگان 
بودند.معاون فرهنگی تبلیغی دفتر تبلیغات اسلامی اصفهان اذعان داشت: رویکرد این معاونت در سال جاری حضور مبلغان در بین مردم و نقاط پر جمعیت در قالب 
تشکل های تبلیغی بوده و این رویکرد از نوروز و همزمان با ماه مبارک رمضان در نقاط مختلف سطح شهر اصفهان و برخی از شهرستان های استان اجرایی شده است.وی 
گفت: از ابتدای سال تا به امروز بیش از ۷۰ گروه تبلیغی و ۱۵ گروه تخصصی در مناسبت های مختلف مانند ماه مبارک رمضان، تابستان، ماه محرم و… فعالیت داشته اند.

رییس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری اصفهان با بیان 
اینکه در هفته  گذشــته حدود ۹ هزار تماس با سامانه 
۱۳۷ برقرار شده اســت، گفت: در این مدت ۴۵۰ مورد 
از تماس های شــهروندان مناطق ســه، پنچ و هشت 
شــهرداری اصفهان مربوط به مسئله ســد معبر بود.
محمد قاسمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: 
در هفته گذشته حدود ۹ هزار تماس با مرکز ارتباطات 
مردمی شــهرداری اصفهان برقرار شد که از این تعداد، 
۵۷۳۷ تماس درخواست اجرایی از جانب شهروندان 
بوده است.وی افزود: کارشناسان این مرکز ضمن ثبت 
پیام ها، پیگیر هستند تا موضوعات درخواستی و اعلامی 
از جانب شهروندان به نتیجه لازم برسد؛ آن ها می توانند 
با اعلام کد پســتی، بدون ذکر نشانی، پیام های خود را 
ثبت و پیگیری کنند که این روش کمک می کند موقعیت 

جغرافیایی شــهروندان را به درستی تشخیص دهیم.
رییس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری اصفهان با بیان 
اینکه در هفته ای که گذشــت ۴۵۰ مورد از تماس های 
شهروندان مناطق سه، پنچ و هشت به مسئله سد معبر 
اختصاص داشت، خاطرنشــان کرد: دست فروشان 
باید احترام به قانــون را اصل کار خود قــرار داده و به 
حقوق شهروندی احترام بگذارند؛ همچنین از همکاران 
مسئول خود در مناطق پانزده گانه درخواست می شود 
که با جدیت بیشتری موضوع را پیگیری کنند تا با توجه 
به آغاز فصل بازگشایی مدارس شاهد چنین مشکلاتی 
نباشیم.وی با اشاره به مشکلات خیابان باغ فردوس 
که گلایه همشهریان را نیز به همراه داشته است، تصریح 
کرد: قسمتی از خیابان باغ فردوس مربوط به منطقه ۱۳ 
است و قسمتی در محدوده ناژوان قرار دارد، تا چندی 

پیش خدمات شــهری خیابان باغ فردوس تا کوچه 
۳۵ را منطقه ۱۳ انجام می داد و از کوچه ۳۵ به بعد در 
محدوده ناژوان بود.قاسمی ادامه داد: خدمات شهری 
این محل شامل جمع آوری پسماند، رفت وروب روزانه، 
خدمات عمرانی و کم رنگ شدن موارد نظارتی از جمله 
سد معبر و تخلفات ساخت وساز دچار مشکل و موجب 
سردرگمی شهروندان شده اســت، بنابراین از مدیران 
شهری درخواســت داریم برای افزایش رفاه ساکنان 
این محــل اهتمام لازم را در تقســیم بنــدی وظایف 

داشته باشند.

رفع سد معبر، خواسته ۴۵۰ شهروند اصفهانی  در تماس با 
۱۳۷ طی هفته گذشته

عکس: ایمنا
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هشتم مهر به میزبانی اصفهان صورت می گیرد؛

فراخوان تبادل تجربه علمی دانشمندان تراز اول جهان اسلام

دبیر کمیسیون اقتصاد دانش بنیان اتاق بازرگانی اصفهان:

مجموعه های نیازمند فناوری در »فن نما« شرکت کنند

افزایش سهم گروه فولاد مبارکه از تولید آهن اسفنجی کشور به ۳۲.۲ درصد

برنامه تبادل تجربیات علمی و فناوری باحضور دانشــمندان تــراز اول جهان 
اسلام هشتم مهر در اصفهان برگزار می شود.علاقه مندان برای شرکت در رویداد 
step.mstfdn. می توانند به نشــانی اینترنتــی SCIENCE  STEP جهانی

org/join مراجعه کنند.ابن رویداد جهانی از بخش های پنجمین دوره اعطای 

جایزه مصطفی، شــنبه 8 مهرماه ســاعت ۹ تا 18 در اصفهان برگزار می شــود.
همچنین شرکت کنندگان برای کسب اطلاعات بیشترمی توانند با شماره تماس 
03134717701 داخلی7 تمــاس حاصل کنند.پنجمیــن دوره اعطای جایزه 

مصطفی )ص(، ششم تا دوازدهم مهر 1402، در اصفهان برگزار می شود.

دبیر کمیســیون اقتصاد دانش بنیان اتاق بازرگانی اصفهان گفت: توصیه 
می کنم علاوه بر شرکت های دانش بنیان و خدمات رسان به حوزه اقتصاد 
کشور، مجموعه های بزرگی که نیاز به فناوری داخلی دارند نیز در نمایشگاه 

»فن نما« حضور داشته باشند و فناوری ها را از شبکه داخلی تامین کنند.
سیدیاســرمعین الدینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: نمایشگاه 
ملی نوآوری و فناوری »فن نما« از دهم تا دوازدهم مهرماه جاری در محل 
نمایشــگاه بین المللی اصفهان برگزار می شــود که حضور فعالان و صنایع 
بزرگ اقتصادی که مشتریان اصلی فناوری های تولید شده داخلی هستند، 

مد نظر خواهد بود.
وی افزود: توصیه می کنم علاوه بر شرکت های دانش بنیان و خدمات رسان 
به حوزه اقتصاد دانش بنیان کشور، مجموعه های بزرگی که نیاز به فناوری 
داخلی دارند نیز در این نمایشــگاه حضور داشته باشــند و فناوری ها را از 
شبکه داخلی تامین کنند، از این رو کسانی که جامانده اند، در روزهای کوتاه 

باقی مانده تا زمان برگزاری نمایشگاه، به این جمع بپیوندند.
دبیر کمیسیون دانش بنیان اتاق بازرگانی، صنایع و معادن استان اصفهان 
با بیان اینکه اصفهان قطب تولید فناوری کشــور اســت، خاطرنشان کرد: 
ســایر ظرفیت ها در تامین فناوری می تواند زمینه ســاز توسعه اقتصادی 

کشور را فراهم کند.
وی در توضیح مفهوم شــرکت های دانش بنیان تصریــح کرد: برای ایجاد 
ارزش افزوده در ســه بخش اقتصاد، خدمات و کشــاورزی نیاز داریم تا 
به دنبال فنــاوری برویم و اگر نوآوری در ایجاد فناوری و ســطح بالایی از 
تکنولوژی را داشته باشیم، از کشور به عنوان دارنده سطح بالای فناوری یا 

های تک یاد می شود.

معین الدینــی ادامه داد: هــرگاه در تولید محصولات یــا خدمات خود از 
بالاترین تکنولوژی بهره ببریــم، به طور طبیعی توجه بیشــتری به محیط 
زیســت و مصرف کمتری از منابع انرژی خواهیم داشت و رقابت پذیری و 

مشتری پسندی را شاهد خواهیم بود.
وی تاکید کرد: در واقع زمانی که از اقتصــاد دانش بنیان صحبت می کنیم، 
اشاره به اقتصاد فناورانه و نوآوری در فناوری های مورد نیاز صنعت، خدمات 

و کشاورزی است.
دبیر کمیسیون دانش بنیان اتاق بازرگانی، صنایع و معادن استان اصفهان با 
بیان اینکه کمتر از دو درصد از اقتصاد فناورانه کشور تامین داخلی می شود، 
خاطرنشان کرد: ظرفیت های ما بیشتر از این میزان است، البته نمایشگاه 
یکی از زیرساخت های طراحی شده است و زمینه تبادلات فناوری را فراهم 

خواهد کرد.
وی در خصوص اســتقبال صنایع از حضور در نمایشــگاه فــن نما، گفت: 
صنایع به صــورت بومی اداره می شــود و انگیزه تجاری کمتــر در مدیریت 
آن ها ملموس است، جنس اســتفاده از فناوری داخلی و بومی کردن آن و 
استفاده از شبکه تامین داخلی و توسعه دادن شرکت های دانش بنیان از 
جنس مزیت تجاری است که در بنگاه های بسیار بزرگ )خصولتی( شاید 

کمتر مورد توجه قرار گیرد.
معین الدینی بــا تاکید بــر اینکه بایــد از ظرفیت های دیگــری همچون 
مشوق های مالیاتی برای شرکت های دانش بنیان استفاده شود، ادامه داد: 
قانون جهش تولید دانش بنیان در کنار ساختارهایی همچون نمایشگاه فن 
نما این زمینه را برای مجموعه های خصولتی فراهم خواهد کرد تا بیشتر به 

مزیت های تجاری توجه کنند و از این مشوق ها بهره مند شوند.

معاون بهره برداری فولاد مبارکه گفت: ایران در سال گذشته میلادی )از 11 دی 
1400 تا 10 دی 1401( 32 میلیون و ۹00 هزار تن آهن اسفنجی تولید کرد که از 
این میزان گروه فولاد مبارکه در بازه زمانی یادشده با تولید 10 میلیون و 5۹7 
هزار تن آهن اسفنجی سهم 32.2 درصدی از کل آهن اسفنجی تولیدشده در 

کشور را به خود اختصاص داده  است.
به نقل از ایراسین، غلامرضا ســلیمی، معاون بهره برداری فولاد مبارکه اظهار 
داشت: ایران در ســال گذشــته میلادی )از 11 دی 1400 تا 10 دی 1401( 32 
میلیون و ۹00 هزار تن آهن اســفنجی تولید کرد که از ایــن میزان گروه فولاد 
مبارکه )6 مدول و 2 مگامدول احیای مستقیم فولاد مبارکه، 2 مدول احیای 
مســتقیم فولاد هرمزگان و مدول های احیای مســتقیم فولاد سبا و شرکت 
فولاد سفیددشت( در بازه زمانی یادشــده با تولید 10 میلیون و 5۹7 هزار تن 
آهن اسفنجی سهم 32.2 درصدی از کل آهن اسفنجی تولیدشده در کشور را 

به خود اختصاص داده  است.
سلیمی افزود: تولید آهن اسفنجی گروه فولاد مبارکه در سال 2021 میلادی 
به میزان 10 میلیون و 473 هزار تن و تولید این نهاده در کل کشور 31 میلیون و 
850 هزار تن بوده است.به گفته معاون بهره برداری فولاد مبارکه، از مهم ترین 
دلایل افزایش سهم فولاد مبارکه در تولید آهن اسفنجی کشور می توان به این 
موارد اشــاره کرد: افزایش ظرفیت به دلیل انجام بهینه سازی در بخش های 
ریفورمر و فن های مکنده، افزایش راندمان کاتالیســت ها، افزایش ظرفیت 
گاز فرآیند با افزایش ظرفیت کمپرسور، بهبود پارامترهای کیفی فرآیند تولید، 

کنترل و بهبود پارامترهای کیفی گندله تولیدی.

وی در همین زمینه افزود: این رشد تولید در حالی رقم خورده که محدودیت 
گاز در فصل ســرما باعث توقف تولید شــده اســت. محدودیت گاز در سال 
گذشته نسبت به مدت مشابه سال قبل به مراتب بیشتر اعمال شده و در سال 
گذشته میلادی باعث از دســت رفتن ۹82 هزار تن تولید شده است؛ اما در 
فولاد مبارکه، اســتفاده حداکثری از ظرفیت ها، مدیریت و کاهش توقف ها، 
اعتماد به ســرمایه های انســانی و اعتماد و اراده همکاران به اهداف شرکت 
از عواملی بوده اســت که با وجود محدودیت های موجــود در مصرف گاز، به 
موفقیت شرکت در تولید آهن اسفنجی و حفظ سهم گروه فولاد مبارکه منجر 

شده است.
گفتنی است به نقل از چیلان و بنا بر گزارش مطالعاتی که شرکت ملی فولاد 
ایران و سازمان توسعه و نوســازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( 
تدوین کرده اند، داده های مطالعات طرح جامع فولاد کشــور )پایش ســال 
1401( حاکی از آن است که ایران با فاصله چشمگیر از دیگر کشورها رتبه دوم 

تولید آهن اسفنجی را در جهان دارد.
بنابراین گزارش، ایران در سال گذشته میلادی 32 میلیون و ۹00 هزار تن آهن 
اسفنجی تولید کرد. رتبه نخست تولید جهانی آهن اسفنجی به هند اختصاص 
دارد و این کشور با تولید 42 میلیون و 300 هزار تن در سال گذشته بزرگ ترین 

تولیدکننده آهن اسفنجی جهان بود.
همچنین بنابر این گزارش، روســیه، عربســتان ســعودی، مصر، مکزیک، 
آمریکا، امارات متحــده عربی و الجزیــره دیگر تولیدکننــدگان بزرگ آهن 

اسفنجی جهان در سال 2022 میلادی محسوب می شوند.

به مناسبت هفته دفاع مقدس انجام شد؛

حضور مدیر مخابرات منطقه اصفهان در مراسم سراسری جهاد و مقاومت

دیدار چهره به چهره نمایندگان راه و شهرسازی استان اصفهان با مردم شهرستان جرقویه

مشارکت پنج کشور خارجی در نمایشگاه بین المللی  صنایع دستی اصفهان

 مدیر مخابرات منطقه اصفهان بــه همراه جمعی از ایثارگران، بســیجیان 
و کارکنان مخابرات اصفهــان، از طریق ارتباط اینترنتی در مراســم جهاد و 
مقاومت )از دیروز تا امروز(، که به مناســبت هفته دفاع مقدس در سراسر 

کشور برگزار شد، حضور یافت.
این جلسه در آستانه هفته دفاع مقدس و با حضور فرماندهی معظم کل قوا، 
حضرت آیت ا...العظمی خامنه ای )دامت برکاته( و جمعی از طلایه داران، 

خانواده های شهدا، هنرمندان، نویسندگان، امدادگران، پیشکسوتان و فعالان 
دفاع مقدس در حسینیه امام خمینی)ره( برگزار شد و به صورت همزمان و 

برخط در سراسر کشور نیز در حال پخش بود.
شایان ذکر است در پایان این مراسم، که در سالن جلسات ساختمان سردار 
شهیدسلیمانی درحال پخش بود، توسط مدیر مخابرات اصفهان از تعدادی 

از ایثارگران و بسیجیان مخابراتی اصفهان تقدیر شد.

نمایندگان اداره کل راه وشهرسازی استان اصفهان در دیدار چهره به چهره با مردم 
شهرستان جرقویه، مسائل ومشــکلات آنان را بررسی وبه درخواست هایشان 
رسیدگی کردند.به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی از استان اصفهان؛ 
جمعی از معاونین و رؤســای ذی ربط اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان 
در نشست ملاقات مردمی در فرمانداری شهرستان جرقویه میزبان مردم فهیم 
این شهرستان شدند تا ضمن استماع مشکلات و مسائل ایشان، موارد برشمرده 
شــده از ســوی متقاضیان را فی المجلس در چارچوب ضوابط بررسی، چاره 
اندیشی و سامان دهی کنند.در این تمهید ضمن پاسخگویی ژرف به مراجعان، 
درخواست های مردمی در حوزه راه و شهرسازی شهرستان جرقویه از لحاظ احراز 
عدم مغایرت با ضوابط حقوقی و قوانین جاری بالادستی، بررسی شد و پس از 
اطمینان، درخواست از طریق معاونین ذی ربط جهت رفع و سامان دهی، مورد 
تعقیب و اعلام نتیجه قرار گرفت. عمده مباحث مطروحه در این نشست صمیمانه 

و رودر رو شامل مسائل مرتبط با پروژه های مسکونی، اراضی دولتی و وضعیت 
راهها بود که این دیدار نیز با اخذ پاسخ مناســب و دستیابی به راهکار مورد نظر 

مراجعین، با رضایت مردم عزیز شهرستان جرقویه به پایان رسید.

5 کشور خارجی در سیزدهمین نمایشــگاه بین المللی گردشگری و صنایع دستی 
استان اصفهان مشارکت دارند.سرپرســت اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی استان اصفهان گفت: امسال و برای جلب همکاری فعالان گردشگری 
ایران و کشور های خارجی فعال در حوزه گردشگری، تا این لحظه کشور هایی همچون 
ترکیه، امارات متحده عربی، عمان و روســیه برای حضور در این نمایشــگاه اعلام 
آمادگی کرده اند.حمیدرضا محققیان با بیان اینکه بازاریابی به عنوان حلقه مفقوده 

گردشگری، محور اصلی توســعه گردشگری استان اســت، افزود: تلاش شده تا 
از کشــور هایی که در منطقه خاورمیانه از منظر گردشگری توســعه یافته اند در این 
نمایشگاه دعوت و برای جلب گردشــگر از این کشورها، فعالان گردشگری اصفهان 
فعالیت کنند.سیزدهمین نمایشگاه گردشگری، صنایع دستی و هتلداری در اصفهان 
با حضور مراکز درمانی استان برای گردشگری سلامت از 4 تا 7 مهرماه از ساعت 15 تا 

21 در محل کمربندی شرق، مقابل منطقه روشن دشت برگزار می شود.

ایمنا
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